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POSLOVNO GLASILO SKUPINE ELEKTRO GORENJSKA, ŠT. 13, MAREC 2025

ELEKTRO GORENJSKA KOT 

FACILITATOR STORITEV 

PROŽNOSTI

»Kot elektrodistributer imamo 

Elektro Gorenjska edinstveno 

priložnost in hkrati s tem tudi 

odgovornost, da naredimo več, 

kot da le sledimo strateškim 

smernicam. Zato aktivno 

prevzemamo vlogo facilitatorja – 

gradimo most, ki je potreben, da 

se ambiciozni cilji pretvorijo v 

konkretne ukrepe.«

»ČLOVEŠKI FAKTOR ŠE 

VEDNO OSTAJA NAJŠIBKEJŠI 

ČLEN V VERIGI KIBERNETSKE 

VARNOSTI«

»Številke kažejo, da kibernetska 

varnost postaja eden ključnih izzivov 

in temeljev delovanja podjetij v 

sodobnem, digitaliziranem okolju.  Kako 

jo upravljamo v Elektru Gorenjska in 

kakšno vlogo imamo zaposleni pri 

njenem zagotavljanju.«

»PRILAGODLJIVOST KOT 

KLJUČ DO USPEHA NA 

TERENU«

»V začetku leta, ko se zunanje 

temperature večinoma spustijo 

pod ničlo, terenske ekipe iz naše 

Službe za vzdrževanje in gradnje 

večinoma izvajajo vzdrževalna 

dela na elektroenergetskih 

objektih Elektra Gorenjska.«
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UVODNIK

»V svoji strategiji 
trajnostnega razvoja, 
ki smo jo sprejeli pred 
natanko enim letom, 
smo v okviru svoje 
vizije opredelili, 
da bomo v Elektru 
Gorenjska postali 
facilitator trga storitev 
prožnosti po zgledu 
najboljših evropskih 
distributerjev. Ne gre 
le za modno muho, 
temveč je to naša 
strateška zaveza. Prvi 
koraki na poti njene 
uresničitve so že 
narejeni.«

IZDAJATELJ

Elektro Gorenjska, podjetje 

za distribucijo električne 

energije, d. d.

Ulica Mirka Vadnova 3A, 

4000 Kranj

GLAVNA UREDNICA

dr. Mateja Nadižar Svet

PREDSEDNIK 
UREDNIŠKEGA SVETA

dr. Ivan Šmon, MBA

ČLANI UREDNIŠKEGA 
SVETA

dr. Ciril Kafol,

mag. Matej Pintar, 

mag. Dragan Simeunović

Boštjan Tišler

»ELEKTRO GORENJSKA 
VIDIJO KOT VODILNO 
IN POVEZOVALNO 
INSTITUCIJO NA 
PODROČJU PROJEKTOV 
ZELENEGA PREHODA«

»Na pobudo Elektra 
Gorenjska je bil v 
sodelovanju z vsemi 
gorenjskimi občinami v 
lanskem letu pripravljen 
Akcijski načrt ukrepov na 
področju energetske 
infrastrukture za 
trajnostni prehod 
Gorenjske do leta 2030 
(krajše Akcijski načrt 
Gorenjske). V letošnjem 
letu je prešel v fazo 
izvajanja. Je prvi 
tovrsten dokument, ki ga 
je katerikoli slovenski 
elektrodistributer 
pripravil v sodelovanju s 
slovenskimi občinami.«

»SODELOVANJE MED 
GOSPODARSTVOM IN 
ENERGETSKIM  SEKTORJEM 
BO V PRIHODNJE ŠE BOLJ 
KLJUČNO, ZATO BOMO 
PARTNERSTVO Z ELEKTROM 
GORENJSKA 
ŠE OKREPILI«

»Vidim veliko priložnosti za 
sodelovanje pri naslavljanju 
izzivov energetske 
učinkovitosti, uvajanju 
obnovljivih virov energije in 
razvoju pametnih energetskih 
rešitev, ki bodo podjetjem 
omogočile nižanje stroškov, 
večjo energetsko neodvisnost 
in konkurenčnost. Ključni 
cilj našega sodelovanja pa 
je sistematično mapiranje 
energetskih potreb podjetij, še 
posebej energetsko bolj 
intenzivnih panog, da lahko 
Elektro Gorenjska pravilno 
načrtuje in umesti energetsko 
infrastrukturo za prihodnjih 
15–20 let.«

ZAGOTAVLJAMO TRAJNO 
ENERGIJO NA TEMELJIH 
INTEGRITETE

Soustvarjamo 
temelje za stabilno, 
trajno in inovativno 
elektrodistribucijo 
prihodnosti. Pri tem 
sta odgovorno in 
transparentno poslovanje 
edini pravi način za 
uspešno doseganje 
dolgoročnih ciljev. V 
letu 2024 smo v Elektru 
Gorenjska še okrepili naše 
zaveze etičnemu in 
odgovornemu poslovanju.
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UREDNIŠTVO

E-pošta: 

urednistvo.elgo@elektro-gorenjska.si

www.elektro-gorenjska.si

telefon 04 20 83 684 

faks 04 20 83 600

E-pošta: 

info@elektro-gorenjska.si 

LEKTORIRANJE

Prevodnica, prevajalska 

agencija, d. o. o.

OBLIKOVANJE IN 
PRELOM

Deidra Jovanovic s. p.

TISK: Birografika BORI d. o. o.

NAKLADA: 900 izvodov

ISSN 1581-8020

REVIZIJA IN MENJAVA 
GUMENE MEMBRANE 
NA HE SOTESKA

Konec januarja je na 
hidroelektrarni Soteska 
potekala obsežna 
vzdrževalna akcija, v 
sklopu katere sta bili 
izvedeni zamenjava 
poškodovane gumene 
membrane na mehkem 
jezu in redna letna 
revizija ključnih 
sistemov elektrarne. Cilj 
del je bil zagotoviti 
nemoteno in optimalno 
delovanje elektrarne 
ter dolgoročno stabilnost 
proizvodnje električne 
energije.

ODKLENI SVOJO 
SUPER MOČ -
POSTANI MENTOR 
NA POLETNI ŠOLI 
TRANSFORMATOR

Poletna šola 
Transformator je 
edinstven program, ki 
zaposlenim omogoča 
pridobiti zanimive ideje in 
rešitve za delovne izzive, 
spoznati potencialne 
nove sodelavce in se 
lotiti projektov, ki bi 
sicer ostali pozabljeni v 
predalih.

ODGOVORNO IN 
AKTIVNO NA PODROČJU 
RAVNANJA Z OKOLJEM

Odgovornost do okolja in 
odgovorno ravnanje z njim 
je vgrajeno v strateške 
usmeritve družbe 
Elektro Gorenjska. 
Temelji na sprejeti okoljski 
politiki in smernicah 
trajnostnega razvoja. 
Napredek na tem 
področju se spremlja s 
pomočjo merljivih okoljskih 
kazalnikov

POSKRBIMO ZA SVOJE
ZDRAVJE

Soustvarjamo temelje 
za stabilno, trajno in 
inovativno elektrodistribucijo  
prihodnosti. Pri tem sta 
odgovorno in transparentno 
poslovanje edini pravi način 
za uspešno doseganje 
dolgoročnih ciljev. V 
letu 2024 smo v Elektru 
Gorenjska še okrepili naše 
zaveze etičnemu in 
odgovornemu poslovanju.

www.elektro-gorenjska.si
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UVODNIK

FACILITATORSTVO V 
ELEKTRODISTRIBUCIJSKEM 
PODJETJU – 
KLJUČ DO BOLJŠE 
POVEZANOSTI 
IN UČINKOVITOSTI
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UVODNIK

V današnjem svetu hitrih in pogosto 
nepričakovanih sprememb, ki obdaja 
tudi elektrodistribucijska podjetja, so 
natančnost, hitrost in sodelovanje izjemno 
pomembni. V tem kontekstu vse večji 
pomen pridobiva vloga t. i. facilitatorjev. Ne 
gre za modno besedo, temveč pristop, ki 
omogoča boljše usklajevanje, optimizacijo 
procesov in večjo sinergijo tako znotraj 
podjetja kot tudi z zunanjimi deležniki.

V svoji strategiji trajnostnega razvoja, ki 
smo jo sprejeli pred natanko enim letom, 
smo v okviru svoje vizije opredelili, da bomo 
v Elektru Gorenjska postali facilitator trga 
storitev prožnosti po zgledu najboljših 
evropskih distributerjev. Ne gre le za 
modno muho, temveč je to naša strateška 
zaveza. Prvi koraki na poti njene uresničitve 
so že narejeni. 

V tokratni številki Elga pišemo o strateški 
vlogi Elektra Gorenjska kot facilitatorja 
na Gorenjskem in akcijskem načrtu za 
Gorenjsko, ki predstavlja precedenčen 
primer naše vloge facilitatorja. 

V zanimivem pogovoru z direktorico GZS 
– Regionalne zbornice Gorenjska smo 
osvetlili ključne dejavnike, ki oblikujejo 
poslovno okolje v naši regiji in vlogo Elektra 
Gorenjska pri njenem nadaljnjem razvoju.

S posebnim veseljem v tokratni številki 
delimo tudi utrinke s terena, ki so jih 
prispevale naše terenske ekipe.

Vse to smo dopolnili z vpogledi v aktualne 
teme in številne zanimive razvojne projekte, 
ki potekajo znotraj Skupine Elektro 
Gorenjska. Med njimi je tudi Poletna 
šola Transformator, ki bo kmalu ponovno 
odprla vrata. V letošnjem letu se ji bodo 
z izzivi za študente pridružili dodatni 
sektorji, kar bo še obogatilo njen doprinos 
k našemu delovanju. Tako kot se, v skladu 
z našo strategijo, krepijo aktivnosti Elektra 
Gorenjska na področju odgovornega 
delovanja, tako se povečuje tudi obseg 
naših vsebin. S tokratno številko Elga 
postaja bogatejši za dve novi stalni rubriki. 
Od sedaj nam bosta v vsaki številki nudili 
zanimive, praktične in sveže informacije 
s področij korporativne integritete in 
digitalnega sveta. Gre za tematike, ki se 
dotikajo prav vsakega izmed nas. 

Nismo pozabili tudi na vsebine za 
sprostitev, saj verjamemo, da je ravnovesje 
med delom in prostim časom ključnega 
pomena za dobro počutje posameznika in 
skupnosti.

Prijetno branje vam želimo.

Uredništvo Elga

Facilitator je organizacija, ki omogoča, usmerja 
in podpira proces sodelovanja, komunikacije 
ali izvedbe projektov med različnimi deležniki, 
ekipami ali partnerji. Podjetje kot facilitator 
lahko zagotovi potrebne vire, orodja, strukturo in 
podporo za učinkovito izvedbo določenih nalog, 
projektov ali sprememb. Skrbi za potek procesa, 
pomaga reševati konflikte, usklajuje mnenja in 
zagotavlja, da vsi udeleženci aktivno sodelujejo.
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FACILITATORSTVO 

OD NAČRTA K 
DEJANJEM: 
ELEKTRO 
GORENJSKA KOT 
FACILITATOR 
STORITEV 
PROŽNOSTI
Avtor: Uredništvo Elgo
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FASILITATORSTVO  

Prehod v trajnostni energetski sistem je kompleksen proces, ki 

zahteva znanje, izkušnje in pozitivno naravnanost k spremembam 

različnih strokovnih sektorjev. Kot elektrodistributer imamo Elektro 

Gorenjska edinstveno priložnost in hkrati s tem tudi odgovornost, da 

naredimo več, kot da le sledimo strateškim smernicam. Zato aktivno 

prevzemamo vlogo facilitatorja – gradimo most, ki je potreben, da 

se ambiciozni cilji pretvorijo v konkretne ukrepe. 

Kot facilitator na področju storitev prožnosti aktivno 
podpiramo in omogočamo prilagodljive rešitve v 
elektrodistribucijskem omrežju. Naš cilj je odkrivati nove 
poti do bolj odzivnega in učinkovitega energetskega 
sistema, ki se prilagaja potrebam uporabnikov. 

Facilitator v kontekstu energetike pomeni povezovalca, 
ki usmerja in podpira ključne deležnike pri prehodu 
v trajnostno prihodnost. Igramo aktivno vlogo pri 
povezovanju deležnikov, usklajevanju investicij in iskanju 
izvedljivih rešitev, ki bodo dolgoročno vzdržne. 

Trajnostno prihodnost oblikujemo danes. Z jasnimi cilji, s 
premišljenimi rešitvami in sodelovanjem na vseh ravneh 
skrbimo, da bo ta prehod potekal na način, ki bo prinesel 
koristi za vse deležnike. V Elektru Gorenjska smo na tej 
poti pripravljeni prevzeti aktivno vlogo in biti zgled, kako 
lahko elektrodistribucija deluje kot ključni povezovalec pri 
prehodu v trajnostno energetsko prihodnost.
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INTERVJU

»ELEKTRO 
GORENJSKA 
VIDIJO KOT 
VODILNO 
IN 
POVEZOVALNO 
INSTITUCIJO 
NA 
PODROČJU 
PROJEKTOV 
ZELENEGA 
PREHODA«

Avtor: Uredništvo Elgo
Foto: Arhiv Elektra Gorenjska
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INTERVJU

Na pobudo Elektra Gorenjska je bil v sodelovanju z vsemi gorenjskimi občinami 

v lanskem letu pripravljen Akcijski načrt ukrepov na področju energetske 

infrastrukture za trajnostni prehod Gorenjske do leta 2030 (krajše Akcijski načrt 

Gorenjske). V letošnjem letu je prešel v fazo izvajanja. 

Kaj je Akcijski načrt ukrepov na področju energetske 

infrastrukture za trajnostni prehod Gorenjske do leta 2030 

oziroma krajše Akcijski načrt Gorenjske? 

Gre za sklop ukrepov – investicij in usmeritev, ki bodo dvignili 

energetsko infrastrukturo Gorenjske na bolj trajnostno raven. 

Usmeritve občinam na Gorenjskem pomagajo pri oblikovanju in 

izvajanju projektov za trajnostni energetski prehod. Dokument 

določa, kako lahko posamezne občine pristopijo k zelenemu 

prehodu in katere projekte morajo izvesti, da bodo skladne z 

nacionalnimi in evropskimi smernicami na področju energetike.

Namen Akcijskega načrta je doseči dolgoročne koristi za okolje, 

družbo in energetsko prihodnost gorenjske regije. Kaj lahko torej 

kot Gorenjska naredimo za uspešen trajnostni prehod Slovenije in 

širše Evrope.

Akcijski načrt zajema različne projekte in ukrepe v posameznih 

občinah, kot so postavitev sončnih elektrarn, hranilnikov energije, 

daljinskega ogrevanja in izrabe odvečne toplote. Predlogi so 

že pripravljeni in zbrani, a osnovna ideja načrta temelji na 

njegovi prilagodljivosti. Nekatere občine, ki so sprva načrtovale 

ambiciozne projekte, so bile zaradi sprememb v financiranju 

primorane preusmeriti sredstva drugam. 

Kako poteka projekt in kakšna je vloga Elektra Gorenjska v 

njem?

Elektro Gorenjska je v okviru izvedbe in s sklepom gorenjske regije 

projekta prevzela vlogo koordinatorja, ki usklajuje aktivnosti 

občin. 

Prvi korak je vključeval obiske vseh občin Gorenjske. S tem smo 

želeli preveriti, ali zapisani ukrepi še vedno ustrezajo aktualnim 

razmeram, občine pa seznaniti s koordinacijsko vlogo Elektra 

Gorenjska. 

Ključni poudarek Akcijskega načrta ni zgolj v tem, da imamo 

pripravljen dokument, temveč v tem, da omogočimo njegovo 

učinkovito izvajanje. To pomeni, da je treba zagotoviti osnovne 

pogoje za praktično izvedbo in prilagodljivost realnim razmeram. 

Da bi omogočali pregled in sprotno posodabljanje ukrepov v 

posameznih občinah, smo se odločili za vzpostavitev digitalne 

platforme. Ta bo omogočila sprotno spremljanje napredka 

projektov, evidentiranje sprememb in usklajevanje investicijskih 

načrtov. Trenutno smo v fazi analize in iščemo najboljšo obliko 

digitalne izmenjave podatkov.

Zaznali smo tudi, da nekatere občine nimajo dovolj kadrovskih 

virov ali ustreznega znanja za ažurno spremljanje podatkov 

o projektih. V Elektru Gorenjska smo pripravljeni prevzeti del 

nalog, povezanih z evidentiranjem predlogov projektov. Ključnega 

pomena je, da so podatki pravočasno zbrani, ažurni in dostopni 

vsem deležnikom. S tem želimo zagotoviti, da imajo občine vedno 

jasen pregled nad stanjem projektov ter da lahko učinkovito 

načrtujejo nadaljnje korake v okviru trajnostnega energetskega 

prehoda.

Kaj so vaša prva opažanja “s terena”? Kakšen je odziv 

županov?

V okviru obiska občin smo zaznali različno razpoloženje glede 

zelenega prehoda. Večina občin na Gorenjskem podpira Akcijski 

načrt in se zaveda njegovega pomena za trajnostni razvoj. 

A soočajo se s finančnimi izzivi. Stroški storitev in investicij v 

energetiko so v porastu, povprečnine pa ne sledijo temu tempu. 

Kot ključno so občine izpostavile potrebo po iskanju skupnih virov 

financiranja, predvsem v okviru evropskih kohezijskih sredstev.

Gre za edinstven strateški dokument, ki 

usmerja zeleni prehod na Gorenjskem. Je prvi 

tovrsten dokument, ki ga je katerikoli slovenski 

elektrodistributer pripravil v sodelovanju s 

slovenskimi občinami. Je oprijemljiv dokaz naše 

vloge facilitatorja. O Akcijskem načrtu smo 

se pogovarjali z mag. Dominikom Ovničkom, 

direktorjem projektov v Elektru Gorenjska in 

glavnim koordinatorjem izvedbe omenjenega 

načrta.

»Akcijski načrt Gorenjske je sklop 

investicijskih ukrepov in usmeritev, ki bodo 

dvignili energetsko infrastrukturo Gorenjske 

na novo, bolj trajnostno raven.«
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INTERVJU 

Nekatere občine so zelo optimistične v svojih projektih in 

vidijo Elektro Gorenjska ne le kot koordinatorja, temveč tudi 

kot vodilno in povezovalno institucijo na področju projektov 

zelenega prehoda. Dober primer je občina Preddvor, ki razmišlja 

o trajnostnem transportnem sistemu hop-on, hop-off, ki bi 

povezoval območja od Preddvora, Jezerskega in avstrijske 

Koroške, prek Solčave in nazaj proti Kamniku. Projekt bi zajemal 

tudi del območij Elektra Celja in Elektra Ljubljana. Čeprav je 

Elektro Gorenjska sposobna podpreti takšne projekte, to ni naša 

primarna naloga. Temu primerno nimamo kadrovskih in finančnih 

virov, da bi koordinirali kohezijska sredstva, izvajali lastne 

investicije v infrastrukturo in hkrati usklajevali različne občinske 

potrebe in interese. Kljub temu smo veseli, da nas občine in regija 

prepoznavajo ne le kot elektrodistribucijsko podjetje, temveč 

tudi kot kompetentnega partnerja pri oblikovanju trajnostnih 

energetskih rešitev. 

Zakaj je Akcijski načrt pomemben za Elektro Gorenjska?

Sodelovanje pri projektu predstavlja priložnost za vzpostavitev 

boljšega sodelovanja in usklajevanja investicijskih načrtov med 

občinami in Elektrom Gorenjska. Ob obisku občin nismo preverjali 

le njihovega odnosa do Akcijskega načrta, temveč smo prevzeli 

aktivno koordinacijsko vlogo pri zbiranju informacij o njihovih 

načrtih.

Prav tako smo občinam predstavili naše investicijske načrte za 

leti 2025 in 2026. Delili smo konkretne podatke o načrtovanih 

sredstvih in predvidenih projektih, obenem pa pridobili povratne 

informacije o njihovih pričakovanjih in možnostih sofinanciranja. 

Sprejem investicijskih načrtov na občinskih svetih in pridobivanje 

potrebnih soglasij pogosto traja vsaj en mesec ali celo dlje. Redno 

sodelovanje in osveževanje informacij sta zato ključna za uspešno 

izvajanje projektov. 

Tesnejše sodelovanje občin in Elektra Gorenjska se že kaže v 

hitrejšem pridobivanju soglasij, boljšem razumevanju investicijskih 

prioritet ter večji podpori občin pri umeščanju elektroenergetske 

infrastrukture. Nekatere občine pa nam že ponujajo svoje 

infrastrukturne koridorje za umeščanje naših investicijskih 

projektov, kar bistveno olajša načrtovanje in izvedbo projektov.

Kaj je predvideni rezultat in učinek tega projekta? Ali so že 

kakšni vidni otipljivi rezultati?

Glavni poudarek akcijskega načrta ostaja na izvajanju konkretnih 

ukrepov, ki bodo prispevali k trajnostnemu prehodu Gorenjske. 

Nekatere občine so s projekti že aktivno začele – kot primer lahko 

navedemo Mestno občino Kranj, kjer so že uvedli sistem javnega 

prevoza z  električnimi avtobusi. Številne občine so v tem času 

postavile sončne elektrarne na javnih objektih, kot so vrtci in šole, 

kar dodatno prispeva k uresničevanju ciljev akcijskega načrta.

V novi strategiji Elektra Gorenjska ste izpostavili premik 

v trajnost, ne le v smislu zelenega prehoda, temveč tudi v 

načinu sodelovanja. Elektro Gorenjska se ne postavlja v 

»tradicionalno« vlogo izvajalca, temveč soustvarja rešitve 

z občinami, industrijo in s končnimi uporabniki. Kako vidite 

akcijski načrt v kontekstu uresničevanja te strategije?

Akcijski načrt in vsi ukrepi, ki jih izvajamo, v celoti sledijo strategiji 

Elektra Gorenjska. Naša vizija in poslanstvo se uresničujeta 

prek strategije, ki nato oblikuje posamezne produkte in projekte. 

Naš cilj je, da se zanašamo ne le na preizkušene prakse, 

temveč tudi na inovacije in nove tehnologije, ki bodo omogočale 

bolj trajnostno in učinkovito rabo energije za vse deležnike. 

Sodelovanje z občinami je le eden izmed segmentov te strategije, 

saj želimo enako načrtno sodelovati tudi z industrijskimi 

odjemalci in s končnimi uporabniki. Že zdaj izvajamo podobne 

aktivnosti z industrijo, a želimo ta model razširiti še naprej, na 

končne odjemalce. 

Delovno skupino Elektra Gorenjska v okviru izvedbe 

Akcijskega načrta sestavljajo dr. Ciril Kafol, Iztok 

Jenko (pobudnik in soavtor Akcijskega načrta 

Gorenjska), dr. Mateja Nadižar Svet, Anže Vilman, 

mag. Blaž Hafnar, mag. Dragan Simeunović in 

mag. Dominik Ovniček (koordinator ekipe).

»Akcijski načrt Gorenjske je 

sklop investicijskih ukrepov 

in usmeritev, ki bodo dvignili 

energetsko infrastrukturo 

Gorenjske na novo, bolj 

trajnostno raven.«
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INTERVJU 

Kakšni so naslednji koraki?

Ključni izziv ostaja financiranje – za uspešno realizacijo projektov 

bo nujno usklajevanje investicij Elektra Gorenjska in pridobivanje 

sredstev ter izvajanje teh aktivnosti na strani občin. Zato si v 

letu 2026 želimo oblikovati učinkovit sistem za koordinacijo med 

investicijami na strani Elektra Gorenjska in pridobivanje sredstev 

in izvajanje teh aktivnosti na strani občin. To bo ključno za 

pospešitev izvajanja ukrepov.

Kaj ta projekt pomeni za slovensko elektrodistribucijo? 

Kakšno vlogo ima pri razvoju panoge in kje se Elektro 

Gorenjska s tem umešča v celotno slovensko distribucijsko 

mrežo?

Elektro Gorenjska pri tem projektu prevzema vlogo facilitatorja. 

Želimo si, da Akcijski načrt Gorenjske postane primer dobre 

prakse, ki lahko služi kot model tudi drugim regijam in 

distribucijskim sistemom. Z učinkovitim upravljanjem projekta 

želimo pokazati, kako je mogoče s premišljenim pristopom 

usklajevati energetske potrebe in investicije v infrastrukturo ter 

pospešiti trajnostni prehod.

Pogosto se dogaja, da občine in distribucijska podjetja delujejo 

vzporedno, brez jasne komunikacije, kar lahko privede do 

neusklajenih ali celo nasprotujočih si investicij. Akcijski načrt 

omogoča enoten pogled na energetske potrebe in investicije, 

zato odpravlja ta neskladja in prinaša večjo predvidljivost tako za 

občine kot za distribucijo.

Če bi podobno facilitatorsko vlogo, kot jo ima Elektro Gorenjska, 

prevzela tudi druga distribucijska podjetja, verjamem, da bi lahko 

celotna distribucijska panoga v Sloveniji prešla na bolj kvalitetno 

in interaktivno raven zagotavljanja električne energije. Seveda 

je treba upoštevati realno stanje na terenu – lažje je razvijati 

inovativne pristope tam, kjer je energetska infrastruktura že 

na visoki ravni, na primer v bolj pokabljenih območjih, kot pa v 

regijah, kjer so še vedno v večji meri prisotne prostozračne linije. 

Verjamem, da si vse distribucije prizadevajo za modernizacijo 

omrežja, vendar določeni dejavniki tega ne omogočajo.

Zato je ključna točka pri razvoju ne le vlaganje v infrastrukturo, 

ampak tudi vzpostavljanje tesnejšega stika z vsemi deležniki – z 

občinami, industrijo in s končnimi uporabniki. Če bi se ta model 

prenesel na širšo raven, verjamem, da bi se tudi regulatorji in 

državne institucije hitreje odzvali s podporo inovativnim rešitvam 

in naložbam v energetsko infrastrukturo. 

Česa se lahko iz tega projekta naučijo vsi zaposleni Elektra 

Gorenjska, tudi tisti, ki niso neposredno vključeni v projekt?

Večina sodelavcev v Elektru Gorenjska je tehnično podkovanih 

in dobro razume izzive, povezane s prehodom v bolj trajnostno 

energetsko prihodnost. Veliko jih je skeptičnih predvsem zaradi 

visokih investicijskih stroškov, povezanih z izvedbo takšnih 

projektov. Lahko je to tehnična skepsa ali pa pogled na vračilno 

dobo posameznega vložka. Kot podjetje in dober gospodar 

moramo vsekakor gledati tudi na stroškovno učinkovitost. A 

ključno je, da ne dovolimo, da bi finančni izzivi postali razlog za 

stagnacijo. Sprememb ne smemo ocenjevati zgolj skozi prizmo 

vračilne dobe investicije. Zeleni prehod je namreč več kot le 

poslovna priložnost – je priložnost za dolgoročno izboljšanje 

kakovosti življenja in energetske varnosti. 

Predvsem je treba razmišljati inovativno in biti pripravljen na 

spremembe. Pomembno je, da iščemo rešitve, ki bodo dolgoročno 

vzdržne in koristne za vse deležnike, ne le na ravni podjetja, 

temveč za celotno skupnost. Danes je marsikatera rešitev še 

draga ali nepopolna. A tehnologije se s časom izboljšujejo, 

dostopnost rešitev se povečuje in predvsem – premiki v pravo 

smer se dogajajo korak za korakom. Prehod bo dolgoročen 

proces, zahteval bo potrpežljivost, prilagajanje in sodelovanje. A 

dobro je vedeti, da na tej poti nismo sami. Na drugi strani imamo 

ljudi, ki si prizadevajo za isti cilj. 

»Želimo si, da Akcijski načrt Gorenjske 

postane primer dobre prakse, ki lahko 

služi kot model tudi drugim regijam in 

distribucijskim sistemom.«
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FACILITATORSTVO 

»SODELOVANJE MED 
GOSPODARSTVOM 
IN ENERGETSKIM 
SEKTORJEM BO 
V PRIHODNJE 
ŠE BOLJ 
KLJUČNO, 
ZATO BOMO 
PARTNERSTVO 
Z ELEKTROM 
GORENJSKA 
ŠE OKREPILI« 
Avtor: Uredništvo Elgo
Foto: Arhiv Elektra Gorenjska
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FACILITATORSTVO 

Brez elektrike ni dela, brez dela pa ni 

jela. Tako bi lahko preoblikovali znan 

slovenski pregovor. Kaj to pomeni za Elektro 

Gorenjska?

Podjetja, ne glede na svojo velikost 

ali dejavnost, za nemoteno delovanje 

potrebujejo zanesljivo oskrbo z energenti, 

v prvi vrsti z elektriko. Pestro dogajanje 

na energetskem trgu, ki ga spremljamo 

zadnjih nekaj let in je na glavo postavilo 

poslovanje številnih slovenskih podjetij, 

priča o tem, da je tesno sodelovanje 

med lokalnim podjetniškim okoljem in 

elektrodistribucijskim podjetjem danes 

nujno in neizbežno. 

GZS – Regionalna zbornica Gorenjske 

igra pomembno vlogo pri povezovanju 

gorenjskega gospodarstva in je zato 

pomemben sogovornik in partner Elektra 

Gorenjska. O stanju gospodarstva na 

Gorenjskem, načrtih za nadaljnji razvoj 

regije in facilitatorski vlogi Elektra 

Gorenjska smo se pogovarjali z Nino 

Vrabelj, ki je z letošnjim letom prevzela 

vodenje zbornice. 

Kako ocenjujete trenutno stanje gospodarstva na Gorenjskem? 
Katere so ključne prednosti gorenjskega gospodarstva?

Gorenjska ima močno in raznoliko gospodarsko strukturo, 
ki temelji na industrijski tradiciji, tehnološki naprednosti in 
izvozni naravnanosti. Prednosti regije so kakovostna delovna 
sila, podjetniška kultura in strateška lega, ki omogoča odlične 
povezave s širšim evropskim prostorom. Regija je inovacijsko 
močna, predvsem na področjih naprednih materialov, trajnostnih 
tehnologij in digitalizacije. Ključni sektorji, kot so avtomobilska 
industrija, kovinskopredelovalna dejavnost, IKT in turizem, se hitro 
prilagajajo novim trendom ter priložnostim zelenega in digitalnega 
prehoda.

GZS – Regionalna zbornica Gorenjske si prizadeva za krepitev 
sodelovanja med podjetji, raziskovalnimi institucijami in podporno 
infrastrukturo, da bi spodbudili konkurenčnost regije. Naš cilj je, 
da Gorenjska postane središče vrhunskega znanja, tehnološkega 
razvoja in trajnostnega poslovanja, kjer podjetja sodelujejo, si 
izmenjujejo izkušnje ter skupaj ustvarjajo nove priložnosti.

Kateri so ključni izzivi, s katerimi se srečujete pri spodbujanju 
gospodarskega razvoja na Gorenjskem?

Eden največjih izzivov ostaja pomanjkanje kvalificirane delovne sile 
in usklajevanje izobraževalnega sistema s potrebami gospodarstva. 
V zbornici zato spodbujamo razvoj mikrodokazil, prilagojenih 
izobraževalnih programov ter promocijo tehničnih poklicev in 
vajeništva. Prav tako je nujno okrepiti sodelovanje z izobraževalnimi 
institucijami, da bi omogočili hitrejši razvoj kompetenc za 
prihodnost.

Poleg kadrovskih izzivov se podjetja soočajo z digitalizacijo in s 
potrebo po učinkovitem uvajanju novih tehnologij. Mnoga podjetja 
še vedno potrebujejo podporo pri avtomatizaciji procesov in 
razvoju digitalnih kompetenc.

Energetska učinkovitost in zeleni prehod sta vse bolj ključna 
dejavnika konkurenčnosti podjetij, saj zahteve po trajnostnih 
poslovnih modelih naraščajo. Skupaj z Elektrom Gorenjska si 
prizadevamo za podporo podjetjem pri uvajanju trajnostnih praks, 
učinkovitejši rabi energije in pridobivanju finančnih spodbud za 
zeleni prehod.

Nenazadnje opažamo, da je sodelovanje med podjetji še vedno 
premalo izkoriščeno. Naši odbori za raziskave in inovacije, digitalno 
preobrazbo, zeleni prehod, kadre in internacionalizacijo bodo 
osrednja stičišča za izmenjavo dobrih praks in reševanje skupnih 
izzivov.

Kaj prepoznavate kot priložnosti za gorenjsko gospodarstvo?

Gorenjska ima izjemen potencial za nadaljnji razvoj inovacij, 
digitalne preobrazbe in trajnostnih poslovnih modelov, ki bodo 
ključni za dvig konkurenčnosti. Boljše povezovanje podjetij z 
raziskovalnimi institucijami ter večja vlaganja v raziskave in razvoj 
omogočajo hitrejše uvajanje novih tehnologij.

Zeleni prehod prinaša priložnosti za rast, saj lahko podjetja 
izboljšajo svojo energetsko učinkovitost in izkoristijo potencial 
obnovljivih virov energije ter krožnega gospodarstva. Pomembno 
vlogo pri tem ima sodelovanje z Elektrom Gorenjska, ki razvija 
energetske strategije za prihodnost regije.
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Poleg tega je Gorenjska izrazito izvozno usmerjena, zato moramo 
še naprej spodbujati internacionalizacijo, širitev na nove trge in 
povezovanje s tujimi partnerji. Sodelovanje z Evropskimi programi 
financiranja lahko podjetjem omogoči hitrejši razvoj in večjo 
konkurenčnost na globalni ravni.

Pred kratkim ste nastopili funkcijo direktorice GZS – 
Regionalne zbornice Gorenjske. Katere so vaše ključne 
prioritete? Kateri so ključni fokusi in cilji vaše zbornice?

Moja vizija je, da Regionalna zbornica Gorenjske postane 
osrednja platforma za povezovanje podjetij, raziskovalcev in 
drugih ključnih deležnikov ter tako prispeva k razvoju močnega 
in konkurenčnega poslovnega okolja. Osredotočam se na 
razvoj inovacijskega okolja, spodbujanje digitalne in trajnostne 
preobrazbe ter izboljšanje dostopa do kvalificirane delovne sile.
Ustanovili smo Odbore za raziskave, razvoj in inovacije, digitalno 
preobrazbo in zeleni prehod, ki bodo podjetjem omogočili dostop 
do novih znanj, povezovanje s strokovnjaki in boljše izkoriščanje 
razpoložljivih virov financiranja. Velik poudarek dajemo 
tudi izobraževanju in razvoju kompetenc, saj je dolgoročna 
konkurenčnost podjetij neposredno povezana s kakovostjo 
delovne sile.

Pomemben del strategije je tudi internacionalizacija, pri 
čemer želimo podjetjem omogočiti lažji dostop do tujih trgov, 
sodelovanje v evropskih projektih in razvoj strateških partnerstev. 
Naš cilj je, da Gorenjska ostane regija, kjer gospodarstvo 
temelji na inovacijah, trajnosti in rasti, skladno s sloganom naše 
zbornice.

Povezava med energetiko in gospodarstvom postaja vse 
pomembnejša. Energetika močno vpliva na uspešnost in 
konkurenčnost gospodarstva. Na kakšen način lahko Elektro 
Gorenjska vpliva na gospodarski razvoj Gorenjske in krepitev 
konkurenčnosti gorenjskega gospodarstva?

Elektro Gorenjska ima ključno vlogo pri zagotavljanju stabilne, 
cenovno konkurenčne in trajnostne energetske infrastrukture, 
kar neposredno vpliva na poslovno okolje in konkurenčnost 
podjetij. Energetska varnost in dostop do obnovljivih virov 
energije postajata vse pomembnejša dejavnika uspeha podjetij. 
S pravilnim načrtovanjem energetskih rešitev in sodelovanjem 
z gospodarstvom lahko Elektro Gorenjska prispeva k nižanju 
stroškov energije, izboljšanju energetske učinkovitosti in razvoju 
novih trajnostnih tehnologij.

Kakšen je vaš pogled na pomen sodelovanja med gorenjskim 
gospodarstvom in Elektrom Gorenjska?

Gorenjska je regija z močno industrijsko tradicijo in s številnimi 
energetsko intenzivnimi podjetji, ki potrebujejo zanesljivo, 
cenovno konkurenčno ter trajnostno energetsko infrastrukturo. 
Ključno je, da se podjetja pravočasno vključijo v načrtovanje 
energetskih strategij, saj bodo le tako rešitve prilagojene njihovim 
potrebam. Skupaj z Elektrom Gorenjska lahko gospodarstvo 
soustvarja prilagodljive energetske modele, kot so samooskrbni 
sistemi, hranilniki energije in napredni digitalni sistemi za 
spremljanje porabe.

Osrednji izziv ostaja osveščanje podjetij o možnostih 
energetske optimizacije, saj številna še niso v celoti izkoristila 
potenciala naprednih tehnologij za zniževanje stroškov in 
povečanje trajnostne rasti. Z bolj usklajenim sodelovanjem 
med gospodarstvom in energetskim sektorjem lahko Gorenjska 
postane vodilna regija v razvoju inovativnih energetskih rešitev, 
kjer bodo podjetja imela stabilno in konkurenčno energetsko 
okolje, ki podpira njihovo dolgoročno rast in globalno 
konkurenčnost.

Trajnostni razvoj je ena od glavnih prioritet v današnjem 
času. Elektro Gorenjska je v sodelovanju z vsemi gorenjskimi 
občinami pripravila Akcijski načrt ukrepov na področju 
energetske infrastrukture za trajnostni prehod Gorenjske 
do leta 2030. Kako lahko regijska gospodarska zbornica 
pomaga oziroma podpira gorenjsko gospodarstvo pri tem 
prehodu?

Regijska zbornica deluje kot ključni povezovalni člen med 
gospodarstvom, lokalnimi skupnostmi in energetskim sektorjem, 
kar omogoča učinkovit prenos znanja, izmenjavo dobrih praks in 
oblikovanje skupnih ukrepov.

Podjetjem želimo zagotoviti konkretno podporo pri prehodu na 
trajnostne energetske rešitve, pri čemer se osredotočamo na 
ozaveščanje, strokovno svetovanje in dostop do virov financiranja. 
Z organizacijo delavnic, strateških posvetov in dogodkov bomo 
podjetjem pomagali razumeti regulativne zahteve, poslovne 
priložnosti in tehnološke rešitve za zeleni prehod.

Spodbujali bomo projekte energetske učinkovitosti, uvajanje 
obnovljivih virov energije, elektrifikacijo procesov in razvoj 
krožnega gospodarstva, ki lahko podjetjem omogočijo dolgoročno 
konkurenčnost in zmanjšanje stroškov. Pomemben vidik našega 
delovanja je tudi pomoč podjetjem pri pridobivanju nacionalnih in 
evropskih sredstev za trajnostne projekte.

FACILITATORSTVO 
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V začetku leta sta vaša zbornica in Elektro Gorenjska 
organizirala niz delavnic in izobraževanje za gorenjska 
podjetja. Kakšen je vaš pogled na pomen sodelovanja med 
vašo zbornico in Elektrom Gorenjska? 

Da bi podjetjem pomagali pri iskanju konkretnih rešitev, smo 
skupaj izvedli kar tri strokovne dogodke, osredotočene na 
priložnosti, tehnologije in dobre prakse na področju energetske 
učinkovitosti in trajnostne rabe energije. 

Dogodek Zeleni prehod je bil namenjen predstavitvi ključnih 
smernic trajnostne energetike in novosti omrežninskega sistema, 
ki vplivajo na stroške in energetsko upravljanje podjetij.
Strokovna delavnica Energetska učinkovitost v praksi je podjetjem 
omogočila vpogled v primere dobrih praks ter priložnosti za 
optimizacijo porabe energije, s posebnim poudarkom na sončnih 
elektrarnah, baterijskih sistemih in sistemih za upravljanje z 
energijo.

Strokovna delavnica o tehnologijah na področju biomase in 
toplotnih črpalk je predstavila alternativne vire energije in 
tehnološke rešitve za učinkovitejšo rabo energije v podjetjih, ki 
želijo zmanjšati odvisnost od fosilnih goriv.

Takšni dogodki so izjemnega pomena, saj povezujejo podjetja 
z energetskimi strokovnjaki, omogočajo prenos znanja in 
ustvarjajo prostor za izmenjavo izkušenj ter skupno iskanje rešitev. 
Sodelovanje med gospodarstvom in energetskim sektorjem bo 
v prihodnje še bolj ključno, zato bomo partnerstvo z Elektrom 
Gorenjska še okrepili, s ciljem podjetjem zagotoviti praktično 
podporo pri uvajanju energetsko učinkovitih rešitev, lažji dostop 
do financiranja ter povezovanje s strateškimi partnerji na 
področju trajnostne energetike.

Kje vidite priložnosti za sodelovanje med GZS – Regionalno 
zbornico Gorenjske in Elektrom Gorenjska? 

Vidim veliko priložnosti za sodelovanje pri naslavljanju izzivov 
energetske učinkovitosti, uvajanju obnovljivih virov energije 
in razvoju pametnih energetskih rešitev, ki bodo podjetjem 
omogočile nižanje stroškov, večjo energetsko neodvisnost in 
konkurenčnost. Ključni cilj našega sodelovanja pa je sistematično 
mapiranje energetskih potreb podjetij, še posebej energetsko bolj 
intenzivnih panog, da lahko Elektro Gorenjska pravilno načrtuje in 
umesti energetsko infrastrukturo za prihodnjih 15–20 let.

Zato bomo skupaj z Elektrom Gorenjska vzpostavili dialog s 
podjetji, kjer bomo zbrali podatke o prihodnjih potrebah po 
energiji, predvideni rasti porabe in tehnoloških trendih, ki 
bodo vplivali na energetske zahteve gospodarstva. Na podlagi 
teh informacij bo mogoče pravočasno prilagoditi energetske 
zmogljivosti regije, optimizirati elektroenergetsko omrežje ter 
zagotoviti stabilno in zadostno oskrbo z energijo v prihodnosti.
Sodelovanje lahko še okrepimo z delavnicami, strokovnimi posveti 
in individualnimi svetovanji, kjer bomo podjetjem predstavili 
možnosti optimizacije porabe energije, uvajanja novih tehnologij 
in dostopa do financiranja za trajnostne investicije. Prav tako 
lahko skupaj spodbujamo razvoj energetskih skupnosti, ki 
omogočajo učinkovitejšo rabo energije, večjo stabilnost pri oskrbi 
ter dolgoročne prihranke.

Pravočasno načrtovanje energetske infrastrukture v sodelovanju z 
gospodarstvom bo ključno za ohranjanje stabilnega, zanesljivega 
in konkurenčnega energetskega okolja, ki bo omogočalo nadaljnjo 
rast in razvoj podjetij na Gorenjskem.

Imate mogoče v načrtu že kakšne nove aktivnosti skupnega 
sodelovanja?

Da, v sodelovanju z Elektrom Gorenjska že načrtujemo nadaljnje 
aktivnosti, ki bodo temeljile na sistematičnem mapiranju 
energetskih potreb podjetij ter pripravi dolgoročne strategije 
za prilagajanje energetske infrastrukture gospodarskim izzivom 
prihodnosti. 

V ta namen načrtujemo strateške posvete z energetsko 
intenzivnimi podjetji, kjer bomo skupaj določili ključne smernice 
za prihodnji razvoj energetskih rešitev in infrastrukture na 
Gorenjskem. Prav tako bomo organizirali ciljno usmerjene 
delavnice, ki bodo podjetjem omogočile dostop do konkretnih 
informacij o optimizaciji porabe energije, uvajanju naprednih 
tehnologij in možnostih financiranja trajnostnih investicij.

V prihodnje želimo še bolj povezati gospodarstvo in energetski 
sektor, saj lahko le z usklajenim načrtovanjem in strateškim 
sodelovanjem zagotovimo stabilno, konkurenčno in trajnostno 
energetsko okolje, ki bo podpiralo dolgoročno rast podjetij na 
Gorenjskem.

Katera je vaša asociacija na besedno zvezo 

Elektro Gorenjska?

Zanesljivost, trajnost in strateški partner za 

gospodarstvo.

Katera je vaša najljubša gorenjska jed?

Zelo rada jem, tako da jih je več: od štrukljev, 

ajdovih krapov, do zaseke in kranjske klobase. Če mi 

še kdo drug skuha, sem pa še najbolj vesela.  

Kateri je vaš najljubši kotiček ali kraj na 

Gorenjskem?

Gorenjska je polna čudovitih krajev, od Julijskih 

Alp, slikovitih jezer in dolin do zgodovinskih mest 

in idiličnih vasi, zato bi bilo težko izbrati le enega. 

Vsak kotiček ima svojo edinstveno zgodbo in čar, ki 

prispevata k izjemnosti regije.

Katera je vaša najljubša gorenjska beseda, 

stavek ali izrek?

Hmmm … Ali je fletno ali pa na knap, ena od teh 

dveh situacij je vedno prisotna v mojem življenju, le 

malo se menjata. 

Katere so vrednote, na katere prisegate pri delu?

Integriteta, sodelovanje, inovativnost in 

osredotočenost na rezultate.

FACILITATORSTVO 
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PRIDRUŽI SE
POMLADNEMU 
INOVACIJSKEMU 
IZZIVU 
»#TOPSTART«. 

Tvoje zamisli poganjajo napredek. 

Predlagaj inovacijo, ki bi pripomogla k pametnejši in 
trajnostni prihodnosti. Skupaj ustvarjajmo spremembe!

 Vabimo te, da sodeluješ v pomladnem inovacijskem izzivu, 
ki odgovarja na vprašanje:

“Kateri so ključni izzivi, ki bi jih Elektro Gorenjska moral 
nasloviti?”

Imaš idejo? Želimo jo slišati!

Tvoja ideja lahko soustvarja prihodnost energetike. Pridruži 
se izzivu in bodi del spremembe!

Oddaj svoje inovacijske predloge do 11. aprila 2025:

• na portalu za inovacije na našem Središču EG ali
• na elektronskem naslovu inovacije@elektro-gorenjska.si.

Komisija za inovacije bo obravnavala vse oddane predloge 
in izbrane tudi nagradila.*

Smo Elektro Gorenjska. Zagotavljamo trajno energijo.

*Izbrani predlogi bodo nagrajeni v skladu s Pravilnikom o spodbujanju 

inovacij in tržnega segmenta. Natečaj razpisuje komisija za inovacije v 

Skupini Elektro Gorenjska. V njem lahko sodelujejo vsi zaposleni v Skupini 

Elektro Gorenjska.
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KAKO 
DOBRO 
SMO 
POVEZANI?  
Rezultati ankete 
o internem komuniciranju 
2024

Interno komuniciranje je več kot le e-sporočila in sestanki – 

je ključ, ki povezuje sodelavce, omogoča jasne odločitve in 

gradi zaupanje. Da bi razumeli, kako interno komuniciranje 

deluje v Elektru Gorenjska in kje se skrivajo nove priložnosti za 

izboljšave, že od leta 2011 izvajamo anketo med zaposlenimi. 

Avtor: Uredništvo Elga

ZNANJE JE MOČ
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V zadnji anketi, ki je potekala lanskego leto, vas je na vprašanja 
odgovorilo 177 sodelavk in sodelavcev. Kaj pravijo rezultati?

KOMUNICIRANJE OCENJUJETE KOT DOBRO, OBSTAJAJO 
PRILOŽNOSTI ZA IZBOLJŠAVE

Večina zaposlenih interno komuniciranje v Elektru Gorenjska 
ocenjuje kot dobro. Več kot tri četrtine (77 %) anketirancev je 
z internim komuniciranjem zadovoljnih ali zelo zadovoljnih, 
povprečna ocena pa znaša 4,0 od 5. 

V primerjavi z letom 2022 ste anketiranci za kar 5,7 % bolje ocenili 
pridobivanje informacij prek elektronskih sporočil. Prav tako ste 
za skoraj 7 % višjo oceno namenili informiranju s strani drugih 
nadrejenih. Po drugi strani pa se je povprečna ocena pridobivanja 
informacij iz E-mesečnika znižala za 5,4 %.

ZADOVOLJSTVO ANKETIRANCEV Z INTERNIM KOMUNICIRANJEM PO 
POSAMEZNIH LETIH V ODSTOTKIH

POVPREČNA OCENA SPLOŠNEGA ZADOVOLJSTVA ZAPOSLENIH Z 
INTERNIM KOMUNICIRANJEM PO LETIH

KAKO PREJEMATE INFORMACIJE?

Največ informacij zaposleni pridobivate neposredno od nadrejenih 
in po elektronski pošti, sledijo Središče EG, interno glasilo Elgo, 
sestanki sektorjev oz. služb, sodelavci ter E-mesečnik. Najmanj 
informacij pa dobite od delavskih predstavnikov in na oglasnih 
deskah. 

ZADOSTNOST PRIDOBLJENIH INFORMACIJ IZ NAVEDENIH VIROV O 
PODJETJU GLEDE NA PRIČAKOVANJA IN ŽELJE ZAPOSLENIH
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V primerjavi z letom 2022 so povprečne ocene večinoma ostale 
nespremenjene ali se znižale za 0,1. Največji padec se je zgodil 
pri trditvi Dobra informiranost me motivira za boljše opravljanje 
delovnih nalog, kjer je ocena padla za skoraj 5 %. Kljub temu 
zaposleni še vedno prepoznavate pomen informiranosti pri 
motivaciji za delo, kar tudi odraža povprečna ocena 3,9.

Najbolj ste bili zadovoljni z vsebinami, objavljenimi v internem 
glasilu Elgo (3,9) in na Središču EG (3,8). Vsebine, ki so objavljene 
na družbenih omrežjih (Facebook), pa ste anketiranci ocenili s 
povprečno oceno 3,4. 

KAJ LAHKO IZBOLJŠAMO?

Ko smo vas vprašali, kako bi interno komuniciranje lahko izboljšali, 
vas je največ (50 %) izpostavilo, da bi bilo potrebnih še več 
informacij s strani vodstva. Veliko (44 %) vas je izrazilo željo po 
več družabnih srečanjih in bolj preglednem intranetu (30 %) ter 
elektronskih sporočilih (25 %). Najmanj pa vas je izrazilo potrebo 
po več internih sestankih (17 %) in več kratkih sporočilih na oglasni 
deski (14 %).

ZAHVALA VSEM SODELUJOČIM

Veseli smo, da vas je večina zaposlenih na splošno zadovoljna 
s trenutnimi komunikacijskimi kanali in z vsebinami. Odprt in 
dvosmeren pretok informacij je ključ do učinkovitega sodelovanja, 
večje povezanosti in boljšega dela ter pomaga graditi zaupanje 
med zaposlenimi in vodstvom.

Hvala vsem, ki ste si vzeli čas za izpolnitev ankete. Z vašo pomočjo 
bomo lahko še naprej gradili delovno okolje, kjer je komunikacija 
jasna ter dostopna in kjer so vsi glasovi slišani.

NAJVEČ INFORMACIJ O DELOVNIH NALOGAH

Največ informacij zaposleni prejemate o delovnih nalogah (3,6), 
sledijo informacije o aktualnih dogodkih v Elektru Gorenjska ter 
njegovi strategiji, viziji in ciljih (3,4). Nekoliko manj informacij 
dobite na temo strokovnih vsebin in aktualnih trendov (3,2) ter o 
storitvah podjetja (3,2). Sledijo informacije o poslovanju podjetja 
in kadrovskih temah (3,1) ter o delovanju delavskih predstavnikov 
(3,0). Najmanj informacij pa ste ocenili, da prejmete o drugih 
službah v podjetju (2,8) ter o družbeno odgovornem delovanju 
podjetja (2,7).

STRINJANJE OZIROMA NESTRINJANJE S POSAMEZNIMI TRDITVAMI, 
VEZANIMI NA TRENUTNO INTERNO KOMUNICIRANJE V PODJETJU

KOMUNIKACIJA S SODELAVCI IN Z NADREJENIMI OSTAJA 
MOČNA

Zaposleni v Elektru Gorenjska najbolje ocenjujete komunikacijo s 
sodelavci in z nadrejenimi – s povprečno oceno 4,3 ste potrdili, da 
je sodelovanje na tej ravni dobro vzpostavljeno. Prav tako menite, 
da imate na voljo dovolj kanalov za medsebojno komuniciranje 
(4,1) in za podajanje povratnih informacij (4,0).

Prav tako menite, da večinoma prejemate dovolj kakovostnih 
informacij za učinkovito opravljanje svojih nalog. Trditev, da so 
povratne informacije, ki jih posredujete, upoštevane in izvedene, 
pa ste ocenili s povprečno oceno 3,7. 

Glede aktualnega dogajanja v podjetju ste dokaj dobro informirani 
(3,5), večino informacij o dogajanju pa pridobite neformalno (3,4).

ZADOSTNOST POSAMEZNIH PRIDOBLJENIH INFORMACIJ O PODJETJU 
GLEDE NA PRIČAKOVANJA IN ŽELJE
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POJAVLJANJE V MEDIJIH IN VREDNOST OBJAV SKOZI ČAS

KLJUČNE VSEBINE V MEDIJIH, POVEZANE Z ELEKTROM GORENJSKA 

KAKO NAS 
VIDIJO 
MEDIJI?

Ste se kdaj vprašali, kako pogosto se naše 

podjetje pojavlja v medijih, katere teme 

prevladujejo in kakšen je ton poročanja? 

Letna analiza medijske podobe Elektra 

Gorenjska prinaša vpogled v prisotnost 

podjetja v medijih in ključne teme, ki so 

zaznamovale leto 2024. 

Avtor: Uredništvo Elga

V letu 2024 je bilo v slovenskih medijih objavljenih 130 
prispevkov, v katerih je omenjen Elektro Gorenjska, kar je skoraj 
59 odstotkov manj kot v letu 2023. Kljub zmanjšanju števila objav 
je analiza pokazala, da je večina prispevkov, kar 86 %, vsebovala 
nevtralen ton, 13 % objav pa je bilo pozitivnih. V večji meri gre 
pri nevtralnih objavah za prispevke, ki se večinoma nanašajo na 
distribucijo električne energije. 
 
KAJ JE PRITEGNILO NAJVEČ POZORNOSTI?

V letu 2024 je največ pozornosti slovenskih  medijev pritegnila 
obletnica čezmejnega sodelovanja Elektra Gorenjska in Kärnten 
Netz, ki sta na Jezerskem obeležila desetletnico čezmejne 
energetske povezave, s katero sta poskrbela za električno oskrbo 
Jezerskega v času žledoloma. Ta tematika se je odražala v več 
pozitivnih medijskih prispevkih. 

Pozitivno medijsko pozornost so pritegnile tudi inovacijske, 
razvojne in družbeno odgovorne aktivnosti Elektra Gorenjska, 
predvsem konzorcijska pogodba za vzpostavitev ekosistema 
vodika iz nizkoogljičnih virov, projekt personaliziranih cestnih 
jaškov ter priznanje Družini prijazno podjetje.
 
V KATERIH MEDIJIH SE NAJPOGOSTEJE POJAVLJAMO?

Medijska analiza potrjuje, da Elektro Gorenjska ohranja svojo 
prisotnost v ključnih slovenskih medijih. V letu 2024 je bil 
najpogosteje omenjen na radiu, kjer je bilo zabeleženih 49 objav, 
sledili so tiskani mediji s 46 objavami in spletni mediji z 31 
objavami. 

Mediji, ki so o Elektru Gorenjska poročali najpogosteje, so bili 
Radio Kranj, Slovenska tiskovna agencija (STA) in Gorenjski glas.

SKUPAJ GRADIMO POZITIVNO PODOBO ELEKTRA 
GORENJSKA

Medijska prisotnost Elektro Gorenjska odraža naše delo, projekte 
in vrednote, ki jih vsak dan soustvarjamo. Vsak uspeh, inovacija 
in zavzeto delo prispevajo k ugledu podjetja – tako znotraj 
kot zunaj njegovih meja. S premišljenim komuniciranjem in z 
aktivnim sodelovanjem lahko še naprej oblikujemo pozitivno 
in prepoznavno podobo, ki odraža našo vlogo zanesljivega in 
trajnostno usmerjenega partnerja v energetiki.
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Mladim 
odpiramo vrata 
v globalni svet 
INOVATIVNOSTI

Letošnjo pomlad smo z donacijo podprli strokovno ekskurzijo 
dijakov Gimnazije Franceta Prešerna v CERN. V nadaljevanju 
delimo njihov zapis:

»Hvala podjetju Elektro Gorenjska za podporo, ki je 13 dijakom 
Gimnazije Franceta Prešerna omogočila nepozabno strokovno 
ekskurzijo v CERN!

Dijaki Gimnazije Franceta Prešerna smo imeli od 16. 1. do 19. 
1. 2025 izjemno priložnost obiskati enega najpomembnejših 
znanstvenih centrov na svetu – CERN. Ta nepozabna strokovna 
ekskurzija nam je omogočila vpogled v vrhunske raziskave fizike 
delcev, obenem pa smo odkrivali tudi druge znamenitosti Ženeve. 
Vse to pa ne bi bilo mogoče brez donacije vašega podjetja, za 
kar se iskreno zahvaljujemo!

Prvi dan našega potovanja smo izkoristili za raziskovanje 
Ženeve, kjer smo si ogledali kompleks Združenih narodov in 
obiskali Muzej zgodovine znanosti. Občudovali smo znanstvene 
instrumente iz preteklih stoletij ter razmišljali o napredku, ki nas 
je pripeljal do današnjih tehnoloških dosežkov. Dan smo zaključili 
s kulinarično izkušnjo – tradicionalnim švicarskim fondijem, ki 
nas je prijetno povezal v pričakovanju naslednjih dni.

Naslednje jutro smo končno vstopili v svet, ki smo ga nestrpno 
čakali – CERN. Ogledali smo si pospeševalnik delcev, kjer 
znanstveniki vsak dan raziskujejo temeljne skrivnosti vesolja. 
Obiskali smo tudi Science Gateway, interaktivni center, ki 
ponuja vpogled v najnovejše eksperimente in znanstvene 
projekte. Zvečer smo raziskovali ulice Ženeve in občudovali njeno 
zgodovinsko ter kulturno bogastvo.

Prihodnost je na strani tistih, ki bodo znali 
združiti modrost izkušenih in ideje mladih. 
Zato Elektro Gorenjska že vrsto let na 
različne načine sodeluje z različnimi šolami in 
fakultetami v Sloveniji.  

Avtor: Uredništvo Elga in dr. Kristina Leskovar, Gimnazija Franceta Prešerna
Foto: Arhiv Gimnazije Franceta Prešerna

DIJAKI S PROFESORJEMA PRED VHODOM V POSPEŠEVALNIK ATLAS V CERNU. V 
OZADJU JE GRAFIT POSPEŠEVALNIKA.

SKUPINA DIJAKOV SKUPAJ Z DR. ANDREJEM GORIŠKOM 90 METROV POD 
POVRŠJEM, KJER SE NAHAJA VELIKI HADRONSKI TRKALNIK.  

Tretji dan je bil še posebej navdušujoč, saj smo obiskali tovarno 
antimaterije, kjer smo izvedeli več o njeni pridelavi in uporabi v 
eksperimentih. Imeli smo priložnost izdelovati meglične celice, 
s katerimi smo lahko opazovali sledi delcev, in si ogledali prvi 
pospeševalnik, ki je nekoč deloval v CERN-u. Ti trenutki so nas 
navdihnili in nam pokazali, kako pomembne so raziskave na 
področju fizike.

Poleg znanstvenih odkritij smo imeli tudi čas za sproščeno 
raziskovanje Ženeve. Sprehod ob Ženevskem jezeru, obisk 
znamenitega vodometu Jet d’Eau in raziskovanje mestnih ulic so 
ekskurziji dodali poseben čar.

Ekskurzija je bila izjemna izkušnja, ki nam je razširila obzorja in 
nas še bolj motivirala za nadaljnje učenje naravoslovnih ved. V 
imenu vseh dijakov in profesorjev se iz srca zahvaljujemo. Vaša 
podpora mladim pomeni naložbo v prihodnost!«



22 ELGO / MAREC / 2025

ZNANJE JE MOČ

22

»ČLOVEŠKI 
FAKTOR ŠE 
VEDNO OSTAJA 
NAJŠIBKEJŠI 
ČLEN V
VERIGI 
KIBERNETSKE 
VARNOSTI«
 Avtor: Uredništvo Elgo
Foto: Arhiv Elektra Gorenjska

V obdobju zadnjega leta smo bili priča kibernetskim napadom večjih 
slovenskih podjetij in javnih ustanov. Kako pomembna je kibernetska 
varnost za elektrodistribucijska podjetja, kot smo Elektro Gorenjska? 

Kibernetska varnost je za elektrodistribucijska podjetja ključnega 
pomena, saj zagotavljamo distribucijo električne energije za 
gospodinjstva, industrijo, javne službe in bolnišnice. Napadi na 
elektrodistribucijske sisteme lahko povzročijo izpade elektrike, 
motnje v oskrbi in celo ogrozijo nacionalno varnost. Z naraščajočo 
digitalizacijo in s povezovanjem omrežij pa se povečuje tudi ranljivost 
sistemov, zato je vzpostavitev robustne kibernetske obrambe nujna. 

Kateri so glavni kibernetski izzivi, s katerimi se srečujemo 
elektrodistribucijska podjetja? 

V elektrodistribucijskih podjetjih je stopnja digitalizacije poslovnih 
procesov na zelo visokem nivoju. To nam po eni strani prinaša številne 
prednosti, predvsem na področju večje učinkovitosti, produktivnosti, 
boljše dostopnosti do podatkov in optimizacije stroškov. Po drugi 
strani pa smo postavljeni tudi pred kar nekaj izzivov, saj večja 
stopnja digitalizacije pomeni tudi večjo izpostavljenost kibernetskim 
grožnjam.

Glavni kibernetski izzivi, s katerimi se srečujemo elektrodistribucijska 
podjetja, so med drugim neprestano izvajanje aktivnosti in 
sprejemanje novih ukrepov za zagotavljanje visokega nivoja 
kibernetske varnosti. 

Več kot 4500 incidentov, od tega 790 

tehnično zahtevnejših. Več kot 1500 

primerov primerov zvabljanja na lažna 

spletna mesta (phishing). Skoraj 97 

investicijskih prevar s kriptovalutami. To so 

prvi podatki o kibernetski varnosti, ki jih je 

pripravil Si-Cert za leto 2024.

Številke kažejo, da kibernetska varnost postaja eden ključnih 
izzivov in temeljev delovanja podjetij v sodobnem, digitaliziranem 
okolju. Mag. Matej Pintar, direktor sektorja IKT v Elektru 
Gorenjska, v zanimivem pogovoru predstavlja področje 
upravljanja kibernetske varnosti v Elektru Gorenjska in osveti 
ključno vlogo, ki jo imamo zaposleni pri njenem zagotavljanju.
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Izpostaviti je treba tudi kadrovski izziv, saj primanjkuje strokovnjakov 
oziroma časa, ki ga strokovnjaki lahko namenijo področju kibernetske 
varnosti.

Ključno pa je tudi vprašanje, kako čim bolj zmanjšati tveganje 
napada preko sumljive e-pošte (t. i. phishing), ki je najpogostejši vzrok 
kibernetskih incidentov.

Kakšne vrste kibernetskih groženj so najbolj značilne ali 
specifične za elektrodistribucijske sisteme? Na kaj moramo biti 
zaposleni še posebej pozorni? 

Najbolj značilne vrste kibernetskih groženj za elektrodistribucijske 
sisteme so napadi z zlonamerno programsko opremo, izsiljevalska 
programska oprema, vdori v omrežje, phishing in napadi na dobavno 
verigo.

Za zaščito pred temi grožnjami je ključnega pomena, da podjetja 
izvajajo redne varnostne preglede, posodabljajo programsko 
opremo, spremljajo varnostne ranljivosti posameznih sistemov in 
jih sproti odpravljajo. Poleg tega se kot ključnega pomena izkazuje 
še izobraževanje zaposlenih o kibernetskih grožnjah in uporaba 
naprednih varnostnih rešitev.

Kako vidite prihodnost kibernetske varnosti v elektrodistribuciji, 
zlasti z naraščajočo digitalizacijo in uporabo pametnih omrežij? 

Ker proces digitalizacije in izgradnja pametnih omrežij v 
elektrodistribucijskih podjetjih še nista končana, lahko pričakujemo, 
da se bodo kibernetska tveganja v prihodnosti le še povečevala. 
Razloge za to lahko najdemo predvsem v dejstvih, da se bo število, 
obseg in kompleksnost sistemov le še povečevala, število potrebnih 
povezav med sistemi pa naraščalo. Uporaba novih tehnologij, kot so 
oblačne storitve, internet stvari (IoT), umetna inteligenca in strojno 
učenje, bo postajala vse bolj razširjena. Posledica tega bo večja 
količina ustvarjenih podatkov, ki jih bo treba varno hraniti in ustrezno 
obdelovati. Vse navedeno bo povečevalo kompleksnost celotnega 
okolja, hkrati pa povzročilo tudi dodatno povečanje izpostavljenosti 
kibernetskim grožnjam. Povedano drugače: več sistemov, več naprav, 
več povezav in več storitev v žargonu kibernetske varnosti pomeni več 
potencialnih vstopnih točk za napadalce.

Na kakšen način Elektro Gorenjska krepi svojo zaščito pred 
kibernetskimi grožnjami? Kaj delamo na tem področju? 

V Elektru Gorenjska zaščito pred kibernetskimi grožnjami gradimo v 
okviru vzpostavljenega sistema upravljanja informacijske varnosti. 
Ta temelji in je skladen s področno zakonodajo – Zakonom o 
informacijski varnosti – in strogim varnostnim standardom ISO/IEC 
27001, ki skupaj urejata upravljanje informacijske varnosti. Vpeljan 
sistem upravljanja informacijske varnosti zahteva celovito obravnavo 
in vključuje tako organizacijske kot tehnične ukrepe. 

Nekaj najpomembnejših ukrepov, ki jih izvajamo v Elektru Gorenjska, 
so izobraževanje in usposabljanje zaposlenih, tehnični varnostni 
ukrepi (požarni zidovi, uvajanje naprednih varnostnih rešitev, 
implementacija varnostnih politik, varnostne kopije …), načrtovanje 
neprekinjenega poslovanja, redno ocenjevanje tveganj, redni 
varnostni pregledi in testiranja, nameščanje varnostnih posodobitev 
in popravkov, upravljanje identitet in nadzor dostopov, spremljanje 
varnostnih dogodkov in odzivanje na incidente ter vključenost v 
varnostno operativni center (VOC).

Tehnične rešitve za zagotavljanje kibernetske varnosti nekateri 
simbolično primerjajo z obzidjem, ki ga podjetje zgradi okoli 
sebe. Ključe za vrata v tem obzidju pa imajo zaposleni. Kakšna je 
vloga zaposlenih pri zagotavljanju kibernetske varnosti Elektra 
Gorenjska?  

Drži. Statistika nam govori, da prav človeški faktor še vedno ostaja 
najšibkejši člen v verigi kibernetske varnosti. Največ uspešnih 
kibernetskih napadov tako še vedno izhaja iz napačnega ravnanja 
uporabnikov. Vloga zaposlenih pri zagotavljanju kibernetske varnosti 
je ključnega pomena, saj so zaposleni prva obrambna linija pred 
kibernetskimi grožnjami. Njihova odgovornost sega vse od osnovnih 
varnostnih praks do preprečevanja najbolj naprednih in obsežnih 
napadov.

Kaj lahko vsakdo od nas naredi za kibernetsko varnost Elektra 
Gorenjska? 

Vsak zaposleni lahko prispeva k večji varnosti Elektra Gorenjska z več 
ukrepi.

Uporabljajmo močna in edinstvena gesla. Kjer je možno, 
uporabljajmo večstopenjske avtentikacije.

Bodimo pozorni na sumljivo e-pošto (phishing). Preverimo pošiljatelja, 
bodimo previdni pri osebnih motivatorjih ali nujnih pozivih, ki bi nas 
lahko spodbudili, da kliknemo na zlonamerno povezavo, posredujemo 
zaupne podatke ali prenesemo priloge. Pozorni bodimo na pravopisne 
in slovnične napake v besedilih e-pošte.

Nikomur ne delimo občutljivih podatkov. E-pošta z lažnim 
predstavljanjem lahko od nas zahteva poverilnice, osebne ali 
finančne podatke. Vedno se obračajmo na uradne spletne strani in ne 
zaupajmo neprepoznavnim ciljnim spletnim stranem.

Preverimo povezave. Napadalci ustvarijo URL-je, ki so podobni 
zakonitim spletnim stranem. Bodimo pozorni na prikrite preusmeritve, 
URL-je, ki vodijo do drugega URL-ja, in skrajšane URL-je, ki prikrijejo 
pravi ciljni URL.

Zaklepajmo svoje naprave, računalnike in telefone vsakič, ko jih ne 
uporabljamo.

Odgovorno in varno ravnajmo z napravami in podatki – npr. ne 
priklapljajmo nepooblaščenih naprav (računalnikov, USB-ključkov) v 
službena omrežja.

Redno se izobražujmo o kibernetski varnosti. 

Poročajmo o sumljivih dogodkih Sektorju IKT, da lahko hitro 
ukrepamo.

Zaposleni moramo biti še posebej pozorni na:

• sumljivo e-pošto (phishing), ki lahko vsebujejo 

zlonamerne povezave ali priponke

• nenavadno delovanje naprav, ki lahko kaže na vdor

• nenavadne aktivnosti v omrežju, ki lahko kažejo na vdor

• nepooblaščene dostope – če opazijo osebe, ki poskušajo 

dostopati do informacij ali fizičnih lokacij, do katerih 

nimajo pravic.

V primeru, da zaznamo tovrstna odstopanja, takoj 

kontaktirajmo Sektor IKT.
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KORPORATIVNA INTEGRITETA 

VODI ME 
INTEGRITETA

Ste se v zadnjih dneh sprehodili po naših 

stopnicah ali peljali v dvigalu? Ustavili 

pogled na naših oglasnih deskah? Ste 

opazili kakšno novost?

V marcu je v Elektru Gorenjska zaživela komunikacijska kampanja 
Vodi me integriteta. Njen namen je, da zaposlene na enostaven, 
privlačen in jasen način vsak dan in na vsakem koraku spominja 
na pomen delovanja v skladu z integriteto.

Integriteta predstavlja sposobnost delati tisto, kar je prav, tudi 
kadar to ni enostavno ali priljubljeno. Vključuje spoštovanje 
zakonov, poštenost, etičnost, moralnost, resnicoljubnost, 
kompetentnost in inteligenco. 

DELATI TISTO, KAR JE PRAV

Integriteta se začne z zavedanjem, kaj je prav, in delovanjem 
v skladu s temi vrednotami. Spoštovanje zakonov in pravil 
je osnovni okvir, znotraj katerega moramo delovati. Presega 
spoštovanje zakonodaje in vključuje poštenost, etičnost in 
moralnost v vseh vidikih življenja. To pomeni, da smo odgovorni 
ne le za svoje dejanje, temveč tudi za njihove posledice. 

BITI TRDEN PRI SVOJIH STALIŠČIH

Integriteta pomeni tudi vztrajnost pri svojih prepričanjih in 
stališčih. Predstavlja sposobnost sprejemati odločitve neodvisno 
in odgovorno ter možnost, da ostanemo pošteni in pravični, 
ne glede na zunanje pritiske ali osebne interese. Temelji na 
samodisciplini, ki nas uči, da kljub skušnjavam ohranimo svoje 
vrednote in etična načela, medtem ko pokončnost in doslednost 
zagotavljata, da se držimo svojih odločitev in dejanj, tudi ko se 
soočamo z izzivi.

INTEGRITETA JE PONOS

Integriteta ni nekaj, kar preprosto imamo – zanjo se odločamo 
vsak dan. Ko delujemo pošteno, ko si med seboj zaupamo, 
ko stojimo za svojimi dejanji in smo odgovorni do sodelavcev, 
strank in družbe. To so trenutki, ki oblikujejo našo zgodbo in nas 
navdajajo s ponosom.

Skupaj soustvarjamo Elektro Gorenjska. Skupaj soustvarjamo 
zgodbo o odgovornosti in zaupanju. Naj nas ta kampanja poveže 
in okrepi – kot posameznike in kot kolektiv. Naj bo vsak korak, 
ki ga naredimo, odraz tega, kar resnično smo. Naj  nas vodi 
integriteta.

Avtor: Uredništvo Elga
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Zagotavljamo trajno 
energijo 
na temeljih 

Soustvarjamo temelje za stabilno, 

trajno in inovativno elektrodistribucijo 

prihodnosti. Pri tem sta odgovorno 

in transparentno poslovanje edini 

pravi način za uspešno doseganje 

dolgoročnih ciljev. V letu 2024 smo 

v Elektru Gorenjska še okrepili naše 

zaveze etičnemu in odgovornemu 

poslovanju. V nadaljevanju 

predstavljamo ključne poudarke iz 

Poročila Pooblaščenca za skladnost 

poslovanja za leto 2024, ki ga je 

pooblaščenec predstavil tudi na 

nadzornem svetu Elektra Gorenjska.

INTEGRITETE
V skladu z usmeritvami Slovenskega državnega holdinga in s 
Strategijo trajnostnega razvoja Elektra Gorenjska do leta 2028 je 
bila aprila 2024 vzpostavljena uradna funkcija Pooblaščenca za 
skladnost poslovanja. V prvem letu delovanja v Elektru Gorenjska 
je opravil vrsto aktivnosti, namenjenih krepitvi korporativne 
integritete in skladnosti poslovanja. 

KREPITEV MEHANIZMOV ZA SKLADNOST POSLOVANJA

Politika o skladnosti poslovanja Skupine Elektro Gorenjska, ki je 
bila sprejeta maja 2024, določa načela poslovanja in vrednote 
poslovanja družbe in predstavlja temeljni korak k izgradnji sistema 
skladnosti poslovanja v družbi.

Med pomembnejšimi mejniki je vzpostavitev tričlanske Komisije 
za korporativno integriteto, ki je nadomestila Komisijo za etično 
poslovanje. Ta je zadolžena za obravnavo prijav domnevnih 
nepravilnosti. Poleg tega oblikuje predloge za ukrepe za izboljšave 
in zagotavljanje spoštovanja integritete in skladnosti poslovanja. 

Decembra 2024 je bil sprejet tudi Načrt integritete, ki predstavlja 
pomemben okvir za upravljanje skladnosti v podjetju. Sprejeti so 
bili ključni interni akti, med njimi tudi Pravilnik o sprejemanju daril 
ter Pravilnik o nasprotju interesov, lobiranju in ostalih ukrepih s 
področja korporativne integritete. 

ZAPOSLENI KOT NOSILCI INTEGRITETE

V letu 2024 je bil velik poudarek namenjen tudi ozaveščanju 
in izobraževanju zaposlenih. Organizirana so bila interna 
usposabljanja in delavnice za pripravo Načrta integritete, vsebine 
na intranetu so bile dopolnjene z relevantnimi informacijami, 
dodatno pa so bili zaposleni o ključnih temah obveščeni preko 
internih komunikacijskih kanalov, kot sta E-mesečnik in Središče EG. 

INTEGRITETA JE HRBTENICA VSAKE ODLOČITVE

V letu 2025 bodo aktivnosti usmerjene v nadaljnjo implementacijo 
sprejetih ukrepov ter nadgradnjo obstoječih sistemov upravljanja 
skladnosti poslovanja za še večjo učinkovitost in transparentnost 
poslovanja. Načrtovani ukrepi predvidevajo tudi nadgradnjo 
komunikacijskih strategij z namenom večje prepoznavnosti pomena 
etičnega delovanja.

Celotno Poročilo Pooblaščenca za skladnost poslovanja je dostopno 
na Središču EG, kjer so podrobneje predstavljeni vsi izvedeni ukrepi 
in prihodnje aktivnosti. 

Avtor: Uredništvo Elga
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KORPORATIVNA INTEGRITETA              V ELEKTRU GORENJSKA

IZVAJALCI
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KORPORATIVNA INTEGRITETA              V ELEKTRU GORENJSKA
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ZNANJE JE MOČ

Hidroelektrarna Soteska, 

ki leži na vodotoku Save 

Bohinjke, je pretočno-

derivacijska elektrarna, 

sestavljena iz dveh ločenih 

agregatov. Agregat 1 je bil 

rekonstruiran leta 1979, 

medtem ko agregat 2 

obratuje od leta 1998. V 

začetku letošnjega leta so se 

na hidroelektrarni izvajala 

pomembna vzdrževalna dela 

za zagotavljanje njenega 

zanesljivega in dolgoročnega 

delovanja.

Revizija in 
menjava 
gumene 
membrane 
na 
HE Soteska

MONTAŽA NOVE GUMENE MEMBRANE

Avtor in foto: Janez Basej
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Konec januarja je na hidroelektrarni Soteska 
potekala obsežna vzdrževalna akcija, v 
sklopu katere sta bili izvedeni zamenjava 
poškodovane gumene membrane na 
mehkem jezu in redna letna revizija ključnih 
sistemov elektrarne. Cilj del je bil zagotoviti 
nemoteno in optimalno delovanje elektrarne 
ter dolgoročno stabilnost proizvodnje 
električne energije.

POŠKODBA IN MENJAVA GUMENE 
MEMBRANE

Elektrarna je sestavljena iz več ključnih 
delov: jezu, derivacijskega kanala, strojnice 
in iztočnega kanala. Vodostaj regulira mehki 
jez, ki omogoča tako naravno kot umetno 
uravnavanje vodnega pretoka in služi kot 
učinkovita zaščita pred visokimi vodami. 
Med oktobrskimi visokimi vodami leta 2024 
je prišlo do poškodbe gumene membrane, 
kar je zahtevalo nujno ukrepanje. Zaradi 
dolgega dobavnega roka nove membrane 
smo v Gorenjskih elektrarnah poškodovani 
del začasno zakrpali in obratovali z nižjim 
vodostajem, da smo ohranili varnost 
sistema.

Novo gumeno membrano smo naročili pri 
podjetju AQUATIS a. s. iz Brna (Češka). Kljub 
temu da je bila dobava mogoča že decembra 
2024, so neugodna vremenska dogajanja 
zahtevala prilagoditev načrtov. Dela so 
se začela 16. januarja 2025 s postavitvijo 
zagatne stene, ki je omogočila varno 
izvedbo del neodvisno od manjšega nihanja 

vodostaja. Po odstranitvi stare membrane 
in čiščenju površin smo 21. januarja začeli z 
montažo nove, ki je bila zaradi dobre priprave 
zaključena v treh dneh. Uspešno opravljen test 
tesnosti spojev je omogočil hitro vzpostavitev 
normalnih obratovalnih pogojev, zato smo 
24. januarja odstranili zagatno steno.
.
LETNA REVIZIJA IN DODATNA 
VZDRŽEVALNA DELA

Vzporedno z zamenjavo membrane je 
potekala tudi letna revizija agregata 2, ki je 
obsegala:

• menjavo ležajev generatorja,

• zamenjavo povratne vezi Flexball za 
indikacijo odprtja gonilnika turbine,

• obnovo črpalke hladilnega sistema 
agregata 2,

• zamenjavo črpalke hidravličnega sistema 
za regulacijo turbine,

• menjavo olja v multiplikatorju in ležaju,

• odklop in ponovno vzpostavitev kabelske 
povezave generatorja pred in po menjavi 
ležajev.

Dela so izvedli strokovnjaki Gorenjskih 
elektrarn v sodelovanju s specializiranim 
zunanjim podjetjem. Poleg tega smo opravili 
tudi podroben pregled vseh podpornih 
sistemov, ki so ključni za stabilno in 
učinkovito delovanje hidroelektrarne.

ZAGOTOVITEV DOLGOROČNE 
STABILNOSTI

Z izvedenimi deli smo pomembno prispevali 
k večji zanesljivosti in prilagodljivosti 
elektrarne na spremenljive hidrološke 
razmere. Nova gumena membrana 
omogoča optimalno obratovanje z 
maksimalnim vodostajem, kar prispeva k 
boljšemu izkoristku energetskega potenciala 
Save Bohinjke.

V Gorenjskih elektrarnah nenehno vlagamo 
v vzdrževanje in modernizacijo naših 
elektrarn, saj se zavedamo, da sta učinkovito 
obratovanje in skrbno upravljanje ključna za 
stabilno proizvodnjo električne energije ter 
dolgoročno trajnost našega delovanja.

PREMIK GENERATORJA Z AVTODVIGALOM

POSKUSNO POLNJENJE MEMBRANE IN TEST TESNOSTI

REVIZIJA TURBINE AGREGATA 2
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ZNANJE JE MOČ

Samooskrbne 
sončne 
elektrarne 
na objektih 
v lasti občin

Več slovenskih občin je v lanskem 

letu posebno pozornost namenilo 

pridobivanju Soglasja za priključitev 

in ostalo dokumentacijo za 

namestitev sončne elektrarne po 

sistemu net-meteringa. Odločitev za 

postavitev je »padla« šele ob koncu 

leta, skoraj ob izteku omenjene 

sheme priključitve, ki se je zaključila z 

31. decembrom 2024.

Avtor: Janez Leben
Foto: Arhiv Gorenjskih elektrarn
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PRIMER IZRAČUNA KOMPONENT ZA VRTEC PIRNIČE

POSTAVLJENA SONČNA ELEKTRARNA NA STREHI 
VRTCA PIRNIČE 

SONČNA ELEKTRARNA VVZ SORA          

SE KNJIŽNICA MEDVODE

SE VRTEC BELA

SE OBČINA PREDDVORSE POŠ TOPOL       

ZNANJE JE MOČ

Tako smo v Gorenjskih elektrarnah v mesecu 
novembru dobili povpraševanje za sončni 
elektrarni na stavbah Občine Preddvor in 
Vrtca Bela. Zasledili smo tudi javni razpis 
za evidenčno javno naročilo za sončne 
elektrarne v lasti Občine Medvode. V obeh 
primerih smo bili uspešni na javnem razpisu: 
v Občini Preddvor smo pridobili obe naročili, 
pri Občini Medvode pa smo bili uspešni 
pri štirih od petih naročil za samooskrbne 
sončne elektrarne.

VESELJU SLEDIJO IZZIVI

Začetnemu navdušenju nad pridobljenima 
posloma so se hitro pridružile skrbi: izredno 
kratki roki izvedbe, kako bo z dobavo 
opreme, ali bo vreme »zdržalo« do konca 
leta …

K sreči smo že imeli pripravljene izračune 
za podkonstrukcije in ostale komponente 
(slika 1 in 2), ki so bili usklajeni z razpisno 
dokumentacijo Občine Medvode.

Uskladiti smo morali še možne termine 
montaž s posameznimi ustanovami in tudi 
z našimi podizvajalci. Vse skupaj pa je bilo 
treba uskladiti še z vremensko napovedjo in 
razpoložljivostjo komponent. Na srečo smo 
že kar nekaj materiala imeli na zalogi – za 
Vrtec Pirniče pa praktično vse. Uporabili 
smo naš klasičen izbor komponent: 
module Canadian Solar moči 460W, 25kW 
razsmernik Solaredge in optimizatorje 
S1000 istega dobavitelja. Na objektih POŠ 
Topol in VVZ Sora smo uporabili Longi »full 
black« module.

V začetku decembra je bilo napovedano 
lepo vreme, napoved je držala in streha 
Vrtca Pirniče je bila zaključena 5. decembra 
2024. Elektromontažna dela (montaža 
razsmernika, polic, omar, izkop za nov kabel 
do PMO) so se izvršila kasneje.

V času, ko se je že postavljala SE Vrtec 
Pirniče, smo naročili še ves manjkajoči 
material za vse ostale sončne elektrarne. 
Takoj ko smo imeli kompleten material za 
montažo, smo uskladili termine in sestavljali 
sončne elektrarne:

  

Pri tem projektu velja omeniti, da objekt 
leži na nadmorski višini približno 650 m. 
Dela na strehi so se lahko izvajala samo 
kratek del dneva, ker je bila drugače streha 
pomrznjena, pa tudi sneg je bil nekaj dni 
prisoten. Tukaj smo dobesedno lovili minute 
in ure pri izvedbi strehe.

Knjižnica Medvode je zelo specifičen objekt – 
okrogel, krit s folijo (se obravnava kot ravna 
streha), poleg tega je streha rahlo ukrivljena. 
Temu primerna je tudi podkonstrukcija, ki pa 
je narejena posebej za ta primer.

Praktično istočasno je druga ekipa izvajalcev, 
ki smo jih najeli za izvedbo sončnih elektrarn 
v Občini Preddvor, postavljala sončni 
elektrarni na stavbah Vrtca Bela in na 
občinski stavbi. Poleg že prej omenjenih 
problemov sta se pojavili še dve težavi: 
zelo strmi strehi, pri občinski stavbi pa 
smo morali poskrbeti tudi za izvedbo brez 
nevarnosti za pešce in promet … Najeti 
je bilo treba gradbeni oder, ki pa ni vedno 
razpoložljiv. Tudi te težave smo premostili.

Tako smo imeli nekaj dni vzporedno v izdelavi 
več projektov v različnih fazah, vse pa je bilo 
treba uskladiti in speljati do konca.

Do konca decembra so bili vsi projekti 
zaključeni, vloge za priključitev pa oddane 
v roku – do 31. decembra 2024, kar je bil 
tudi zadnji rok, da smo še ujeli net-metering 
priključitev. 
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Avtor: mag. Matej Pintar

PARTNERJI PROJEKTA
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Elektro Gorenjska je vključen 

v nov evropski projekt 

za krepitev kibernetske 

varnosti, imenovan ALiEnS-

SOC. Njegov ključni cilj 

je okrepiti kibernetsko 

odpornost, izboljšati 

odkrivanje kibernetskih 

groženj in odzivov nanje ter 

zaščititi kritične evropske 

infrastrukture pred 

naprednimi kibernetskimi 

grožnjami. 

Energetski sektor je v središču sodobne 
družbe, kjer je nemotena oskrba z 
električno energijo ključnega pomena za 
vsakdanje življenje. Kibernetske grožnje 
postajajo vse bolj izpopolnjene, zato 
je zagotavljanje varnosti energetske 
infrastrukture postala ena od prednostnih 
nalog energetskih podjetij, med njimi tudi 
Elektra Gorenjska. Tovrstne pobude so 
še posebej pomembne, saj je njihov cilj 
okrepiti nacionalne in evropske zmogljivosti 
na področju kibernetske varnosti, zaščititi 
kritično infrastrukturo ter zmanjšati 
odvisnost od tehnologij, ki ne izhajajo iz EU.

S ČLOVEŠKO IN Z UMETNO 
INTELIGENCO DO KIBERNETSKE 
VARNOSTI

Projekt ALiEnS-SOC si prizadeva vzpostaviti 
robusten kibernetsko-varnostni okvir, 
ki vključuje sistem na osnovi umetne 
inteligence s polnim potencialom za 
repliciranje. Pilotno bo preizkušen in potrjen 
v Nacionalnem varnostno-operativnem 
centru za elektroenergetiko (SOC). 
Projekt je financiran v okviru pobud 
Evropske komisije za kibernetsko varnost, 
koordinira ga družba ELES. V njem poleg 

milijona EUR milijonov EUR
50%

Skupna vrednost projekta:

EU vir: Obdobje izvajanja:

Odobrena EU sredstva:

od tega URSIV 451.000 EUR

ODSTOTEK SOFINANCIRANJA 
ZA URSIV:

VEČ O PROJEKTU:

9,92

Program 
Digitalna 
Evropa

4,96

VEČ INFORMACIJ:

Elektra Gorenjska sodelujejo tudi Elektro 
Celje, Elektro Ljubljana, Elektro Maribor, 
Elektro Primorska, INFORMATIKA, 
Akademska in raziskovalna mreža 
Slovenije, Urad Vlade Republike Slovenije 
za informacijsko varnost, Telekom 
Slovenije, Smartis, Tiko Pro, Končar Digital 
in Urad Vlade RS za informacijsko varnost 
(URSIV).

NAPREDNE REŠITVE ZA VARNOST 
ENERGETSKEGA SEKTORJA

Partnerji projekta ALiEnS-SOC bodo 
razvili napreden sistem kibernetske 
varnosti, ki bo temeljil na umetni 
inteligenci. Sistem bo prilagojen delovanju 
varnostno-operativnih centrov (SOC) 
in bo omogočal stalno spremljanje, 
analizo in odzivanje na kibernetske 
grožnje v realnem času. V okviru 
projekta bodo uvedene najsodobnejše 
tehnologije umetne inteligence, izmenjava 
informacij o kibernetskih grožnjah ter 
inovativni mehanizmi za zaščito kritične 
infrastrukture.

 januar 
2025 

december 
2027
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Avtor: Uredništvo Elga

Odkleni svojo 
super moč - 
postani 
mentor 
na Poletni 
šoli 

Poznate občutek, ko na mizi že kar nekaj časa čaka 
projekt ali izziv, ki bi se ga radi lotili, pa vam zaradi 
drugih obveznosti zanj vedno zmanjka časa? Bi 
vam prav prišla pomoč pri urejanju dokumentacije 
ali analizi podatkov na tekočih projektih? Bi radi 
preverili, ali obstaja boljši način za izvajanje 
procesa na konkretnem projektu? 
Poletna šola Transformator vam 
ponuja praktično rešitev.
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Poletna šola Transformator nudi odlično priložnost, 

da do konkretnih odgovorov na praktične izzive, s 

katerimi se srečujete pri vsakodnevnem delu, pridete 

s pomočjo mladih. Letošnje poletje jih bomo že četrto 

leto zapored pozdravili v Elektru Gorenjska.

Sodelovanje zaposlenih Elektra Gorenjska v Poletni 

šoli Transformator je preprosto – vi prispevate 

projekt in svoje strokovne izkušnje, program pa vam 

zagotovi motiviranega dijaka ali študenta, ki vam 

bo ponudil dodaten par rok, sveže ideje in pomoč 

pri realizaciji. Za koordinacijo, program in vodenje 

udeležencev skrbi organizacijska ekipa, zato se boste 

zaposleni lahko v celoti posvetili le strokovnemu delu 

mentorstva.

KAJ BO NOVEGA NA POLETNI ŠOLI 

TRANSFORMATOR 2025?

Na podlagi predlogov preteklih mentorjev, ki so že 

sodelovali na poletni šoli, smo letos nadgradili naš 

program. Tako bomo letos:

• vrata Poletne šole Transformator odprli tudi za 

dijake, ki bodo skupaj s študenti lahko spoznavali svet 

elektrodistribucije;

• omogočili vsem sektorjem, da se Poletni šoli 

Transformator pridružite s svojimi izzivi ter postanete 

mentorji mladim;

• razširili strokovna področja delovanja na različne 

sektorje. 

Transformator je edinstven 

program, ki zaposlenim omogoča 

pridobiti zanimive ideje in rešitve 

za delovne izzive, spoznati 

potencialne nove sodelavce in se 

lotiti projektov, ki bi sicer ostali 

pozabljeni v predalih.

ZAKAJ POSTATI MENTOR?

Biti mentor na Poletni šoli Transformator pomeni svež 

pogled na vaše trenutne projekte in prinaša konkretne 

prednosti:  

• dobite konkretno pomoč za projekt, za katerega 

vam zmanjkuje časa v vašem rednem delovniku; 

• pridobite sveže poglede in rešitve, ki jih morda sami 

še niste prepoznali;

• imate priložnost testiranja novih pristopov in 

rešitev;

• preizkusite potencial morebitnih novih sodelavcev;

• razvijete mentorske spretnosti.

KAKO LAHKO POSTANETE MENTOR?

Mentorstvo je odprto za vse zaposlene Elektra 

Gorenjska iz vseh oddelkov. Prijavite svoj projekt, 

delite svoje znanje, pridobite nove izkušnje in 

odklenite svojo super moč. 
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V začetku leta, ko se 

zunanje temperature 

večinoma spustijo pod 

ničlo, terenske ekipe iz naše 

Službe za vzdrževanje in 

gradnje večinoma izvajajo 

vzdrževalna dela na 

elektroenergetskih objektih 

Elektra Gorenjska. Vabljeni, 

da podrobneje spoznate 

njihovo delo v preteklih 

tednih in mesecih. 

Prvi meseci letošnjega leta so bili torej usmerjeni v izvajanje 
vzdrževalnih del, med njimi pregledovanje in čiščenje 
transformatorskih postaj tako po metodi DPN kot tudi v klasični 
obliki z odklopom transformatorske postaje. Veliko pozornosti je 
bilo namenjene tudi izvajanju investicijskih projektov, ki jih izvajamo 
znotraj Načrta za okrevanje in odpornost ter tržnih projektov, ki jih 
naročajo naročniki za prestavitev omrežja, omaric in podobno.

V letu 2025 bodo aktivnosti ekip na terenu usmerjene predvsem v 
pospešeno izvedbo investicijskih projektov za krepitev omrežja Elektra 
Gorenjska, zato bodo projekti v celoti podrejeni investicijam.

Kot izpostavlja Jure Jenko, vodja službe za izvajanje investicij in 
vzdrževanja, z dobro organiziranostjo in optimizacijo poslovnih 
procesov na področju obratovanja in vzdrževanja skrbijo, da vsako 
leto dosežejo načrtovane cilje. »Redno in skrbno vzdrževanje našega 
omrežja je bistvenega pomena za zagotavljanje stalne in kakovostne 
oskrbe Gorenjske z električno energijo.« 

Z OBSEŽNIMI INVESTICIJSKIMI PROJEKTI KREPIMO 
OMREŽJE

Vsa slovenska distribucijska podjetja smo uspešno kandidirala na 
nacionalnem razpisu Načrt za okrevanje in odpornost, v okviru 
katerega smo prejeli finančna sredstva za krepitev naših omrežij na 
nizkonapetostnem nivoju. Posledično sedaj ekipe na terenu pospešeno 
izvajajo investicije na nizki napetosti. 

V začetku letu 2025 smo v Elektru Gorenjska tako že uspešno 
zaključili z izgradnjo prve faze novega 20-kilovoltnega kablovoda na 
območju med Zatrnikom in Hotunjami. V preteklosti se je na tej trasi 
nahajal daljnovod, ki je bil podvržen različnim vremenskim havarijam. 
Zaradi težje dostopnosti je bila odprava napak ali defektov vedno 
izredno zahtevna. Z novim kablovodom, ki bo v celoti zaključen v letu 
2025, bomo poskrbeli za zanesljivo oskrbo ne glede na vremenske 
razmere.

Prav tako je v zaključevanju nova pet kilometrov dolga 20-kilovoltna 
daljnovodna povezava med RP Jeprca in RTP Medvode. Gre za 
pomemben kablovod, ki povezuje Kranj, Medvode in Škofjo Loko. 

Avtor: Uredništvo Elga
Foto:  Arhiv Elektra Gorenjska

Investicije v 2025 na prvem mestu: 

PRILAGODLJIVOST 
KOT KLJUČ 
DO USPEHA 
NA TERENU

IZGRADNJA KABLOVODNE POVEZAVE MED VIRMAŠAMI IN 
SVETIH DUHOM. OMREŽJE POD ZEMLJO JE NEMOTEČE ZA 

OKOLICO, POTREBNO PA JE VZDRŽEVANJE.
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V okviru Načrta za okrevanje in odpornost se poleg kablovodnih 
povezav gradijo tudi nove transformatorske postaje. Na omrežju 
Elektra Gorenjska se poslužujemo dveh tipov gradnje TP-jev, in sicer:

•kompaktne pločevinaste transformatorske postaje in
•klasične betonske transformatorske postaje.

»V Elektru Gorenjska imamo usposobljenih deset monterjev za 
opravljanje tovrstnih del. Delo pod napetostjo je sicer bolj nevarno, 
vendar pa ima točno določene protokole. Če se jih upošteva, je delo 
zagotovo bolj varno,« izpostavlja Uroš Zupančič, ki je koordinator za 
DPN na Zgornji Gorenjski.

»Kompaktno pločevinasto TP proizvajalec že sestavljeno pripelje na 
lokacijo. Prednost je, da je postavitev hitrejša od klasične betonske TP. 
Njena slabost je, da morajo terenske ekipe ob postavitvi in kasneje 
tudi njeno vzdrževanje izvajati zunaj TP, zato so bolj izpostavljeni 
različnim vremenskim razmeram,« pove Igor Pečenik, vodja projektov 
v Elektru Gorenjska.

Klasična betonska transformatorska postaja je za monterje 
zagotovo bolj »prijazna«, saj se dela opravijo v prostoru, prav tako 
vzdrževanja. Trenutno je njena slabost predvsem ta, da jih vgrajujejo 
vse distribucije v Sloveniji, kar posledično vpliva na daljši rok dobave 
materialov, s tem pa se hitro spremenijo načrtovani terminski načrti.

Z VZDRŽEVANJEM DO NAJBOLJ KAKOVOSTNEGA OMREŽJA 

Na distribucijskem omrežju Elektra Gorenjska se nahaja več kot 
1.400 energetskih objektov, ki jih je treba redno pregledovati in 
skrbeti za njihovo brezhibno delovanje. Vsako leto tako ekipe na 
terenu pregledajo več kot 300 transformatorskih postaj. Dinamika 
del je razporejena od januarja do septembra in se prilagaja dinamiki 
ostalih del. V letošnjem letu jih bo tretjina pregledanih po metodi 
Delo pod napetostjo (DPN), preostanek pa po klasičnem pristopu, z 
odklopom objekta. 

Čiščenje po DPN se razlikuje od klasičnega pregleda, saj je objekt 
pod napetostjo. Na dan se lahko pregleda od tri do štiri objekte, 
pred pričetkom del je treba izpolniti pet dokumentov. Potrebna je tudi 
uskladitev med koordinatorjem, krajevnim nadzornikom in monterjem. 
Ključna prednost tovrstnih pregledov je, da je oskrba uporabnikov 
na območju, kjer se izvaja pregled, nemotena, protokol in oprema so 
natančno opredeljeni, prav tako postopek čiščenja TP-ja.

ZA DPN JE TOČNO DOLOČENO ORODJE, PRAV TAKO 
SO JASNI PROTOKOLI, KI JIH JE TREBA IZVESTI PRED 
PRIČETKOM DEL

KOMPAKTNE PLOČEVINASTE TP-JE NAJDEMO 
PREDVSEM V STRNJENIH NASELJIH, KJER NI VELIKO 
PROSTORA. SO HITRE ZA GRADNJO, PRAV TAKO NE 
POTREBUJEJO VEČJIH PRIPRAV.

V letošnjem letu bomo dve tretjini transformatorskih postaj pregledali 
na klasičen način, kar pomeni, da bodo le-te ob pregledu izklopljene, 
posledično bodo na teh območjih v času pregleda tudi uporabniki 
brez elektrike. Tovrstni pregledi so koristni za natančnejši pregled 
naprav, izvedejo se preizkusi stikal in ostalih instrumentov. Slabost 
tovrstnih pregledov je, da je treba odklop načrtovati in obvestiti 
uporabnike, prav tako so monterji podvrženi časovnemu pritisku, saj 
je treba vsa dela opraviti znotraj napovedanega odklopa.

Delo terenskih ekip je temeljnega pomena za naš uspeh pri 
zagotavljanju zanesljive in učinkovite oskrbe z električno energijo. 
Njihova predanost, prilagodljivost in strokovnost omogočajo, da so 
naši investicijski projekti uspešno realizirani, vzdrževanje omrežja pa 
poteka nemoteno, kljub vsem izzivom, ki jih prinaša teren. Vsak trud 
je pomemben prispevek k zagotavljanju trajne energije.
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Odgovorno 
in aktivno 
na področju 
ravnanja z 
okoljem

Odgovornost do okolja in 

odgovorno ravnanje z njim je 

vgrajeno v 

strateške 

usmeritve 

družbe 

Elektro Gorenjska. 

Temelji na sprejeti 

okoljski politiki in 

smernicah trajnostnega 

razvoja. Napredek na tem 

področju se spremlja s 

pomočjo merljivih okoljskih 

kazalnikov.

Sistem ravnanja z okoljem zagotavlja, da družba pri svojem 
delovanju upošteva zahteve okoljske zakonodaje in učinkovito 
obvladuje vse okoljske vidike, povezane z njenimi procesi. 

Poglavitne usmeritve Elektra Gorenjska na področju varovanja 
okolja so skladne s priporočili ISO, odražajo pa se v merljivih 
rezultatih. Ti so:

• zastavljanje okolju prijaznih strateških in izvedbenih ciljev, ki so 
uravnoteženi s posebnostmi našega poslovanja in razvoja,

• načrtno preprečevanje in zmanjševanje vplivov dejavnosti na 
okolje in življenjski prostor,

• nenehno izboljševanje zaščite okolja,

• redno spremljanje rabe virov, zlasti porabe energije, in 
posledično stroškov,

• prenos najboljših lastnih in drugih okoljskih dobrih praks na 
družbe v okviru Skupine Elektro Gorenjska,

• spremljanje in izpolnjevanje zahtev slovenskega in evropskega 
pravnega reda ter

• izpolnjevanje normativnih in etičnih okoljskih zavez, ki 
presegajo zakonodajne okvire.

Avtor: Jože Gorenc

SKRBNI

V letu 2024 je bil opravljen nakup sedmih novih 

električnih vozil, v letu 2025 pa se predvideva nakup 

približno štirih novih električnih vozil. V letu 2024 je bilo 

postavljenih tudi pet novih električnih polnilnic. Tudi v 

naslednjih letih se bo število polnilnic še povečevalo. 

Pri tem se bo sledilo celovitemu trajnostnemu pristopu, 

ki bo upošteval vse vidike, tako okoljske, tehnološke, 

inovativne in predvsem varnostne.
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V družbi si nenehno prizadevamo zmanjševati vplive naše 
dejavnosti na okolje. Z izobraževanjem in ozaveščanjem notranje 
in zunanje javnosti skrbimo, da okoljsko odgovornost spoštujejo 
vsi zaposleni in tudi naši dobavitelji.

SPREMLJAMO, MERIMO, PRILAGAJAMO

V Elektru Gorenjska smo tudi v letu 2024 nadaljevali z 
aktivnostmi, ki pomagajo celostno zmanjševati vplive 
elektrodistribucijske dejavnosti na naravno okolje. Prepoznanih 
imamo 16 okoljskih vidikov, ki si jih na podlagi vsakoletnega 
ocenjevanja prizadevamo čim bolje obvladovati. Odražajo se tudi 
v merljivih rezultatih, ki jih spremljamo s 14 okoljskimi kazalniki, 
od katerih se po dva nanašata na elektromagnetna sevanja in 
emisije, dva na odpadke, šest na energente, po eden pa na hrup 
in tla.

Svoje delovanje redno prilagajamo zahtevam okoljske zakonodaje, 
ki jo redno spremljamo, in vse aktualne spremembe, ki se dotikajo 
našega področja delovanja, sproti implementiramo v izvajalske 
procese. 

V marcu 2024 je s šestimi skrbniki okoljskih vidikov potekalo 
ocenjevanje vseh 16 okoljskih vidikov. Ocenjevanje je prvič 
potekalo po ažuriranih Navodilih za ocenjevanje okoljskih vidikov, 
ki vključuje tudi posodobljeno Metodologijo ocenjevanja. 

Okoljski vidiki po pomembnosti so razvidni na Središču EG. 
Imamo pet malo oz. nepomembnih, devet srednje pomembnih in 
dva zelo pomembna (izvajamo tudi okoljski program). Oblikovno 
so se posodobili tudi evidenčni listi okoljskih vidikov, ki so sedaj 
bolj pregledni.

Notranja presoja sistema ravnanja z okoljem za leto 2024 je 
potekala v dveh delih. V poletnem času je bil izveden procesni, 
v septembru pa terenski del. Za procesni del ni bilo podanih 
priporočil, za terenski del pa so bila podana tri priporočila. 
Zunanja presoja po standardu ISO 14001:2015, ki je bila v 
letu 2024 obnovitvena, je bila uspešno opravljena v začetku 
novembra. Podana so bila štiri priporočila.

V letu 2024 ni bilo dodatno vzpostavljenega okoljskega 
programa. Odprta ostaja realizacija programa številka 14 (Izlivi 
sanitarnih in meteornih voda). Nezaključen ostaja še vedno 
objekt KN Tržič, kjer ni ločene sanitarne in meteorne kanalizacije. 
Zakonski rok za ureditev ločenih kanalizacij je do konca leta 2025. 
Izvedba je predvsem odvisna od projektnih načrtov občine Tržič. 

SKRBNI

Pri programu št. 15 Izvedba prvih meritev EMS na 
elektroenergetskih napravah je bilo v letu 2024 pomerjenih 61 
TP-jev (vključene so bile tudi še vse na novo zgrajene postaje). 
Inšpektorica za okolje je v novembru 2024 pregledala še zadnja 
poročila in ugotovila, da v vseh primerih viri elektromagnetnega 
sevanja ne presegajo mejnih vrednosti, določenih v predmetni 
Uredbi.

Inšpektorica je hkrati tudi ugotovila, da smo v celoti 
izpolnili odločbo iz leta 2020 in tako zagotovili prve meritve 
elektromagnetnega sevanja za vse transformatorske postaje z 
nazivno napetostjo večjo od 1 kV. Vseh meritev TP-jev od izdane 
odločbe je bilo 608. Inšpektorica je nadalje tudi ugotovila, da 
z izpolnitvijo inšpekcijske odločbe ne obstajajo več formalni 
pogoji za uvedbo izvršilnega postopka in da ni več pogojev za 
kakršnokoli nadaljevanje predmetnega inšpekcijskega postopka. 
Inšpekcijska zadeva se je tako zaključila. Za vnaprej bomo imeli 
nove meritve že vse sproti urejene. 

V marcu 2025 bomo okoljski Program št. 15 Izvedba prvih 
meritev EMS ponovno ocenjevali in mu glede na izpolnjeno 
zakonsko Odločbo znižali vrednost pri ocenjevanju kriterija 
Izpolnjevanje veljavnih predpisov ter s tem glede na predvideno 
nižjo skupno oceno okoljski program tudi ustrezno zaključili.

Z ELEKTRIFIKACIJO VOZNEGA PARKA DO ZELENE 
PRIHODNOSTI 

V Elektru Gorenjska se v skladu s sprejetim Zakonom o 
infrastrukturi za alternativna goriva in spodbujanju prehoda 
na alternativna goriva v prometu uvaja prehod na električna 
vozila. V letu 2024 je bil opravljen nakup sedmih novih električnih 
vozil, v letu 2025 pa se predvideva nakup približno štirih novih 
električnih vozil. V letu 2024 je bilo postavljenih tudi pet novih 
električnih polnilnic. Tudi v naslednjih letih se bo število polnilnic 
še povečevalo. Pri tem se bo sledilo celovitemu trajnostnemu 
pristopu, ki bo upošteval vse vidike, tako okoljske, tehnološke, 
inovativne in predvsem varnostne.

V letu 2024 so bili v okviru delovanja SRO ustrezni tako 
kadrovski kot finančni viri. Svet SRO je v letu 2024 realiziral vse 
odprte sklepe, razen sklepa, ki se nanaša na pripravo novega 
okoljskega programa Zmanjševanje emisij CO₂ voznega parka 
EG, ki je še vedno v pripravi (pri pripravi sodelujeta Aleš Ažman 
in Iztok Jenko), v okviru okoljskega vidika št. 20 Ogljični odtis. 
Okoljski program vsebuje štiri cilje, in sicer: znižanje emisij CO₂, 
izpolnjevanje zavez strategije in zakonodaje, optimizacijo stroškov 
in povečanje varnosti v cestnem prometu.

V letu 2024 v Elektru Gorenjska nismo imeli okoljskih incidentov. 
Tudi s strani interesnih skupin oziroma javnosti v lanskem letu 
ni bilo podanih nobenih negativnih poročil oziroma morebitnih 
pritožb na delovanje družbe. 

Okoljski program Elektra Gorenjska vsebuje štiri cilje:

1.  Znižanje emisij CO₂, 

2. Izpolnjevanje zavez strategije in zakonodaje, 

3. Optimizacijo stroškov in 

4. Povečanje varnosti v cestnem prometu.
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Izboljšanje 
varnosti in zdravja 
pri delu: 
SEDEM 
KAZALNIKOV 
KAKOVOSTI V PODJETJU

Avtor: Miha Zupan

V današnjem hitro 
spreminjajočem se poslovnem 
okolju je ključnega pomena, da 
podjetja ne zanemarjajo dveh 
vitalnih elementov svojega 
uspeha: varnosti in zdravja 
pri delu. Ta dva aspekta 
sta medsebojno povezana 
in neposredno vplivata na 
produktivnost, zadovoljstvo 
zaposlenih ter finančno stabilnost 
podjetja.

V letu 2024 so se v Elektru Gorenjska, d. d., 
pripetile tri lažje nezgode. Prva se je pripetila 
pri demontaži A-droga, pri čemer si je 
delavec poškodoval desno ramo. Druga se je 
pripetila pri odstranjevanju vej z daljnovoda, 
pri čemer je veja delavcu poškodovala obraz. 
Tretja pa se je pripetila pri delu s kablom, pri 
čemer se je delavec urezal po hrbtišču leve 
roke.

Za spremljanje varnosti in zdravja pri delu 
imamo v podjetju vpeljanih sedem kazalnikov 
kakovosti. Najpomembnejša sta kazalnika 

Pogostost poškodb in Izgubljeni delovni dnevi 
na poškodbo. Kazalnik pogostost poškodb 
nam pove, kolikšen odstotek delavcev je bil 
poškodovan, in je v letu 2024 znašal 0,99 
odstotka poškodovanih delavcev. Drugi 
kazalnik pa nam pove število izgubljenih 
delovnih dni na poškodbo in je v letu 2024 
znašal 18 dni. Oba kazalnika sta boljša kot 
preteklo leto.

Poleg kazalnikov kakovosti spremljamo tudi 
podatek o številu nezgod pri delu po letih, ki 
si ga lahko ogledate na spodnji sliki.
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Izboljšanje 
varnosti in zdravja 
pri delu: 
SEDEM 
KAZALNIKOV 
KAKOVOSTI V PODJETJU

SKRBNI

CILJI V LETU 2025: VARNOST NA 
PRVEM MESTU

V letošnjem letu nas na področju 
usposabljanja iz varnosti in zdravja pri delu 
čakajo predvsem izzivi glede uvajanja novih 
delavcev v delo in prenos dobrih delovnih 
praks, ki se nanašajo na izvedbo del.

Na področju pregledov delovne opreme nas 
čakajo pregledi ozemljitvenih garnitur, verig, 
klešč, plezalk, osebne varovalne opreme 
za delo na višini, opreme za delo pod 
napetostjo in ročnih napenjal.

V okviru zdravstvenega varstva bomo z novo 
izbrano medicino dela še naprej izvajali 
preventivne zdravstvene preglede, izvajali 
cepljenja proti klopnemu meningitisu in gripi 
ter izvajali preglede pigmentnih znamenj.

Še naprej bomo nabavljali kakovostno 
osebno varovalno in delovno opremo, ki jo 
bodo delavci z veseljem nosili in uporabljali.

V okviru Projektne skupine za varnost in 
zdravje pri delu ter požarno varnost (v 
okviru GIZ-a) bomo sodelovali pri reviziji 
in dopolnitvi Testnih vprašanj iz varnosti 
in zdravja pri delu, požarne varnosti ter 
varovanja okolja, ki se uporabljajo kot učno 
gradivo za teoretično usposabljanje in 
preizkus znanja zaposlenih.
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SKRBNI

Poskrbimo 
za svoje 
ZDRAVJE
Avtor: Uredništvo Elga

Eden izmed njih so državni presejalni 
programi za zgodnje odkrivanje 
raka. Mnogi ste že prejeli vabilo k 
sodelovanju, a ste ga morda odložili 
na stran. Vabimo vas, da izkoristite 
možnost za preventivni pregled.

Rak je ena najpogostejših bolezni 
sodobnega časa. V Sloveniji vsako leto 
na novo zboli več kot 17.000 ljudi. 
Zgodnje odkrivanje je tako ključnega 
pomena, saj povečuje možnosti za 
uspešno zdravljenje. V Sloveniji se že 
več let izvajajo trije presejalni programi 
– ZORA, DORA in Svit, ki so namenjeni 
odkrivanju raka materničnega vratu, 
raka dojk ter raka debelega črevesa in 
danke. Letos pa Slovenija uvaja še dva 
nova programa – Presejalni program 
Peter za odkrivanje raka prostate in 
Presejalni program Luka za zgodnje 
odkrivanje pljučnega raka.

7. aprila obeležujemo Svetovni dan zdravja. 

Skrb za zdravje je dolgoročna naložba vase. 

Veliko bolezni je mogoče uspešno zdraviti, 

če se jih odkrije pravočasno. Zato v okviru 

našega programa Promocija zdravja na 

delovnem mestu ozaveščamo o ključnih 

preventivnih ukrepih. 

Ste prejeli vabilo 

k sodelovanju na 

presejalnih programih? 

Ne čakajte – odzovite 

se vabilu, delujte 

preventivno!

V aprilu zaposlenim omogočamo pregled 

pigmentnih znamenj in meritve vitamina D. 

Zaposleni tako lahko preverite morebitne 

spremembe na koži, ki bi lahko nakazovale 

na tveganje za nastanek kožnega raka. 

Meritve vitamina D pa ponujajo vpogled 

v trenutno stanje, strokovno razlago 

izvidov in priporočila glede morebitnih 

prehranskih dodatkov ter sprememb 

življenjskega sloga.
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SKRBNI

 
                  Program ZORA 

- program odkrivanja predrakavih in rakavih sprememb     
materničnega vratu 

 
• Cilj: znižanje umrljivosti in obolevnosti za rakom 

materničnega vratu 
• Ciljna skupina:  ženske, od 20 do 64 let  
• Dosežki:  

o 9 let prej pri odzivnicah odkrivamo raka  
o 82 % vseh odkritih rakov je v omejenem stadiju  
 

             Program Svit 
- program odkrivanja predrakavih in rakavih sprememb 

debelega črevesa in danke 
 
• Cilj: znižanje umrljivosti in obolevnosti za rakom debelega 

črevesa in danke 
• Ciljna skupina: moški in ženske, od 50 do 74 let 
• Dosežki:  

o več kot 2/3 rakov je odkritih v stadiju 1 in 2 
o odkrite in odstranjene predrakave spremembe 

                Program DORA  
- program zgodnjega odkrivanja raka dojk 

 
 

• Cilj: znižanje umrljivosti zaradi raka dojk zaradi odkrivanja 
majhnih, netipnih rakavih sprememb  

• Ciljna skupina: ženske, od 50 do 69 let 
• Dosežki:  

o 2/3 odkritih rakov je neinvazivnih in v stadiju 1 

 

… na Gorenjskem v obdobju 2021 - 2024 
 
 

… na Gorenjskem v letu 2024 
 

… na Gorenjskem v letu 2024 

• skoraj 70 % pregledanost, pada, druga najnižja v Sloveniji 
• 8 občin presega ciljno 70 % pregledanost  
• rak materničnega vratu postaja redek:  

o leta 2003: 28                leta 2023: 11  
Cepljenje šestošolk proti HPV: 

o cilj: 90 % precepljenost deklic 
o šol. leto 2023/2024: 38 % precepljenost deklic 

 

• 68 % odzivnost, najvišja v Sloveniji   
• 9 % slabša odzivnost moških kot žensk 
• 9 gorenjskih občin presega ciljno 70 % odzivnost 
• 5 % pozitivnih izvidov presejalnega testa med 18.596 vzorci 
• 24 odkritih rakov debelega črevesa in danke  
• 179 oseb z napredovalim adenomom, ki predstavlja               

večje tveganje za nastanek raka 

• 79 % udeležba,  odlična odzivnost  
• vse gorenjske občine presegajo ciljno 70 % odzivnost 
• 10.923 žensk slikanih na mamografskem pregledu 
• sumljive spremembe pri 338 ženskah  
• rak dojk odkrit pri 61 ženskah  

Pregledanost po gorenjskih občinah, 2021-2024 
 
 
 

Odzivnost po gorenjskih občinah, 2024 
 

Udeležba po gorenjskih občinah, 2024 
 
 

 

 

 

OE Kranj 
 

 

Avtorici: prim. Alenka Hafner in mag. Darja Zupan 
 

www.nijz.si 
 

Gorenjska: 78,7 % 
Slovenija:   77,2 % 

PRESEJALNI PROGRAMI REŠUJEJO ŽIVLJENJA 

Gorenjska:  69,8 % 
Slovenija:    72,5 % 

 

Gorenjska: 68,3 % 
Slovenija:  64,9 % 

59,9 % ali manj 
60  ̶64,9 % 
65  ̶69,9 % 
70  ̶74,9 % 
75  ̶79,9 % 
80 % ali več 
 

59,9 % ali manj 
60  ̶64,9 % 
65  ̶69,9 % 
70  ̶74,9 % 
75  ̶79,9 % 
80 % ali več 
 

59,9 % ali manj 
60  ̶64,9 % 
65  ̶69,9 % 
70  ̶74,9 % 
75  ̶79,9 % 
80 % ali več 
 

PROGRAM SVIT 
ZGODNJE ODKRIVANJE RAKA 
DEBELEGA ČREVESA IN DANKE

Program Svit je namenjen moškim in 
ženskam med 50. in 74. letom, ki na 
dom prejmejo test za ugotavljanje 
prikrite krvavitve v blatu. Pozitiven 
test ne pomeni nujno rakaste okužbe, 
vendar omogoča zgodnje odkrivanje 
predrakavih sprememb, ki se jih lahko 
pravočasno odstrani in s tem prepreči 
razvoj bolezni.

PROGRAM ZORA
ZGODNJE ODKRIVANJE 
PREDRAKAVIH SPREMEMB 
MATERNIČNEGA VRATU

Program ZORA je najstarejši presejalni 
program v Sloveniji in poteka že od 
leta 2003. Namenjen je ženskam med 
20. in 64. letom, ki jih na pregled v 
triletnem obdobju vabi njihov ginekolog. 
Program je izjemno uspešen, saj pri 
sodelujočih ženskah raka materničnega 
vratu odkrivajo v zgodnejši fazi, ko je 
zdravljenje lažje in bolj učinkovito.

PROGRAM DORA 
ZGODNJE ODKRIVANJE RAKA DOJK

Program DORA je namenjen ženskam 
med 50. in 69. letom, ki so vsaki dve leti 
vabljene na mamografijo. Cilj programa 
je zgodnje odkrivanje majhnih, še 
netipnih rakavih sprememb. V Sloveniji 
se je od uvedbe programa umrljivost 
zaradi raka dojk zmanjšala, saj je pri 
ženskah, ki redno obiskujejo presejalne 
preglede, rak odkrit v zgodnejši fazi.

SKRBITE ZA SVOJE ZDRAVJE – UKREPAJTE PREVENTIVNO

Več o programu Svit na 
https://www.program-svit.si/

Več o programu ZORA na 
https://zora.onko-i.si/program-zora

Več o programu DORA na
https://dora.onko-i.si/
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EODSEV ČETRTLETJA

Hidroelektrarna 
Sava bo v 
letošnjem letu 
ponovno začela 
z delovanjem
 
Janez Basej

JANUAR – MAREC – HE Sava je 
bila močno poškodovana v požaru 
konec leta 2022, zato so Gorenjske 
elektrarne poskrbele za njeno 
celovito obnovo. Od januarja 2024 
se izvajajo celovita sanacijska 
gradbena dela, vgrajena je bila 
nova hidromehanska oprema vtoka. 
Gradbeni izvajalec HIS, d. o. o., 
bo skladno s pogodbo v kratkem 
dokončal montažo zaščitnih 
ograj, dela na vtočnem objektu 
pa so že zaključena. Sledijo dela 
na elektroinštalacijah vtočnega 
objekta, prav tako se ureja dostop 
do izpustne zapornice. Zaključek 
celotnega projekta je predviden 
za april, ko bo stekel postopek 
polnjenja derivacijskega kanala.

Z inovativnimi 
projekti do 
zmogljivejšega 
omrežja
Gregor Dežman

FEBRUAR  – Poslanstvo Elektra 
Gorenjska je jasno: zagotavljati 
trajno oskrbo z energijo in hkrati 
graditi trajnostno prihodnost. 
Vse to pa lahko dosežemo le 
s sodelovanjem – tako znotraj 
Slovenije kot tudi izven meja. 
V okviru projekta GreenSwitch 
skupaj s partnerji ustvarjamo 
trajnostne energetske povezave, 
ki bodo povečale čezmejne 
zmogljivosti in izboljšale nadzor 

Letno srečanje z upokojenimi 
sodelavkami in sodelavci
mag. Renata Križnar

FEBRUAR – V Skupini Elektro Gorenjska smo v začetku februarja organizirali 
tradicionalno srečanje naših upokojenih sodelavk in sodelavcev. Na dogodku 
je bilo prisotnih več kot 120 upokojenih sodelavk in sodelavcev, ki so s svojo 
prisotnostjo dodali toplino temu srečanju. Njihova energija, predanost 
in dosežki ostajajo pomemben del naše zgodbe, ki nas navdihuje pri 
vsakodnevnem delu.

PRISOTNE JE NAGOVORIL PREDSEDNIK UPRAVE 
ELEKTRA GORENJSKA DR. IVAN ŠMON, MBA 

Foto: Renata Križnar

ZAKLJUČENA DELA NA JEZU
Foto: Janez Basej

SKOZI PREDOR LJUBELJ SE BO ZGRADILA MEDDRŽAVNA KABELSKA 
POVEZAVA
Foto: Arhiv Elektra Gorenjska

nad distribucijskim omrežjem ter 
zagotovile zanesljivejšo oskrbo z 
energijo. Na nedavnem sestanku 
z avstrijskim distributerjem KNG, 
avstrijskim Oddelkom za ceste in 
mostove Koroške deželne vlade in 
slovensko Direkcijo za infrastrukturo 
(DRSI) smo naredili pomemben 
korak pri načrtovanju kabelske 
povezave skozi predor Ljubelj. Na 
sestanku se je pregledalo trenutne 
načrte in obstoječo infrastrukturo, 
določilo traso kabla na obeh straneh 
meje ter uskladilo potrebe po moči 
električne energije za obratovanje 
ventilacije v tunelu.

Cilj je, da bi bila kabelska povezava 
vzpostavljena in operativna do 
sredine leta 2026.
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Elektrotehnične 
poklice 
predstavljamo 
študentom v 
praksi
Gregor Štern

FEBRUAR  – Elektro Gorenjska 
vsako leto omogoči ogled 
elektroenergetskih naprav dijakom 
Šolskega centra Kranj. Februarja 
smo tako dvema skupinama dijakov 
poklicnega in tehničnega programa 
elektrotehnike predstavili delovanje 
RTP Zlato polje. Seznanili so se z 
delovanjem Elektra Gorenjska in s 
kariernimi možnostmi, s pomočjo 
katerih se bodo dijaki lažje odločali 
o nadaljnji poklicni poti. Hkrati 
so taki dogodki za naše podjetje 
izjemnega pomena, saj prispevajo 
k izobraževanju in razvoju 
strokovnjakov na Gorenjskem, kar je 
ključnega pomena tudi za naš uspeh 
in nadaljnjo rast.

Družini prijazno 
podjetje: letni 
pregled 2025
Metka Juvan

FEBRUAR  – Konec februarja 
je svetovalka Ekvilib Inštituta 
preverjala aktivnost posameznega 
ukrepa in pravilnost izvajanja 
ukrepov družini prijaznega podjetja. 
Pregled je potekal na podlagi 
pripravljenega poročila, v katerem 
smo podrobno predstavili rezultate 
ukrepov za obdobje od oktobra 
2023 do decembra 2024. Revizorka 
je potrdila pravilnost uvedenih 
sprememb, pravilnost izvajanja 
ukrepov ter na koncu pohvalila naše 
delo in urejenost dokumentacije.

ODSEV ČETRTLETJA

Uspešno 
zaključena 
redna letna 
revizija 
hidroelektrarne 
Savica
Janez Basej

SEPTEMBER – Vsako leto ekipe 
Gorenjskih elektrarn opravijo 
redno letno revizijo hidroelektrarne 
Savica, ki med hidroelektrarnami 
Gorenjskih elektrarn dosega 
največjo letno proizvodnjo. HE 
Savica izkorišča vodni potencial 
reke Savice in ima ključno vlogo 
pri zagotavljanju stabilne oskrbe z 
električno energijo. Revizija se izvaja 
postopoma, pri čemer en agregat 
ostaja v obratovanju, medtem ko 
se na drugem izvajajo vzdrževalna 
dela. Pregled zajema vse ključne 
naprave elektrarne. Elektro 
ekipa opravi nadzor senzorjev in 
električnih zaščit, pregled stikališča 
in vzbujalnega sistema ter izvede 
periodične meritve transformatorja 
in generatorja. Strojna ekipa preveri 
in sanira drsne obloge ležajev, 
pregleda mazalni in hidravlični 
sistem ter po potrebi popravi pelton 
gonilnike. Po zaključku revizijskih del 
so vsi agregati ponovno pripravljeni 
na zanesljivo in učinkovito 
obratovanje. 

Uspešno 
izvedena 
akreditacijska 
presoja v 
Merilnem 
laboratoriju
Povzeto po sporočilu za medije

FEBRUAR – V Elektru Gorenjska že 
peto leto deluje Merilni laboratorij, 
ki izvaja kontrole in overitve 
števcev električne energije tako za 
naše podjetje kot tudi za zunanje 
naročnike. Laboratorij deluje kot 
kontrolni organ tipa C v skladu 
s standardom SIST EN ISO/IEC 
17020:2012 in je akreditiran pri 
Slovenski akreditaciji (številka 
akreditacije: K-145). Overitve izvaja 

OCENJEVALNA KOMISIJA SKUPAJ Z NAŠO EKIPO SODELAVCEV V 
MERILNEM LABORATORIJU ELEKTRA GORENJSKA 
Foto: Renata Križnar

NA LETNEM PREGLEDU SO 
BILI PRISOTNI (OD LEVE 
PROTI DESNI): MAG. MOJCA 
JANŽEKOVIČ, MAJA UČAKAR 
KRANJC IN METKA JUVAN 
Foto: Alenka Andolšek

LETNA REVIZIJA NAPRAV V 
HE SAVICA  

Foto: Mitja Petrič

GREGOR ŠTERN JE DIJAKOM PREDSTAVIL DELOVANJE RTP ZLATO POLJE
Foto: Arhiv Elektra Gorenjska

skladno z Odločbo o imenovanju, ki 
jo je izdal Urad Republike Slovenije 
za meroslovje (identifikacijska 
številka imenovane osebe: 411).

Vsako leto delovanje laboratorija 
preverjata ocenjevalna komisija 
Slovenske akreditacije, ki presoja 
skladnost z zahtevami standarda, 
ter nadzorna komisija Urada 
Republike Slovenije za meroslovje, ki 
nadzira delo imenovane osebe.

Ocenjevalna presoja Slovenske 
akreditacije, ki je potekala februarja, 
je bila uspešno zaključena. 
Ugotovljena je bila le manjša 
neskladnost, Elektro Gorenjska 
pa je prejelo pohvale za celoten 
sistem – od urejenosti laboratorija 
v smislu nadzora nad opremo in 
zagotavljanja referenčnih pogojev 
do učinkovitega obvladovanja 
dokumentacije.
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ELEKTRO  GORENJSKA SMO LJUDJE 

PRVI 
 VTISIno   vo zapo    slenih

MATIC MAČEK
Elektro Gorenjska

Z vstopom v novo delovno okolje sem bil lepo 
sprejet. Vzdušje v podjetju je spodbudno in polno 
izzivov, kar mi daje priložnost za osebno rast. 
Veselim se novih izkušenj, ki jih bom pridobil, 
in vem, da bomo z motiviranimi in izkušenimi 
sodelavci premagali vse izzive.

JERNEJ HRIBAR 
Elektro Gorenjska

V podjetju sem kot študent prisoten že od leta 
2021, kar mi je omogočilo, da sem dobro spoznal 
tako podjetje kot ekipo. Delo mi je zelo všeč 
zaradi dinamične narave in raznolikosti nalog. 
Izzivi, s katerimi se srečujem, pa me še dodatno 
motivirajo.

MELITA PAŠAGIĆ
Elektro Gorenjska

Veselim se prihodnjega sodelovanja v ekipi 
Elektra Gorenjska, kjer me sprejemajo prijazni 
in podporni sodelavci. Prepričana sem, da bom 
s to priložnostjo pridobila dragocene izkušnje in 
prispevala k uspehu podjetja.

JAKA MALOVRH
Elektro Gorenjska

Od prvega dne sem se v podjetju Elektro 
Gorenjska počutil dobrodošlega. Sodelavci so 
prijazni in vedno pripravljeni pomagati. Kar me še 
posebej navdušuje, je dinamično delovno okolje, 
kjer se vedno najde nov izziv. Podjetje nikoli ne 
miruje, vedno se dogaja nekaj novega, kar me 
spodbuja, da se stalno razvijam in iščem rešitve 
za različne naloge.

MAŠA OMERZA
Elektro Gorenjska

Izredno sem vesela, da sem se zaposlila v podjetju 
Elektro Gorenjska. Delo sem namreč opravljala 
že kot študentka, zato mi redna zaposlitev 
predstavlja nove izzive in širi obzorja na področju 
dela. Upam, da bom v podjetju še naprej rastla 
– tako osebnostno kot poslovno. Zelo sem vesela, 
da sem postala del čudovitega kolektiva, ki me je 
tako lepo sprejel, da se počutim del ekipe že od 
prvega dne.

MIHA KRAJNIK
Elektro Gorenjska

Kot novozaposleni v podjetju lahko povem, da 
so prvi občutki več kot odlični. Upam, da bom s 
svojimi dosedanjimi izkušnjami lahko pripomogel 
k večji uspešnosti podjetja, hkrati pa bi se 
sodelavcem zahvalil za lep sprejem v kolektiv.
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ELEKTRO  GORENJSKA SMO LJUDJE 

NAJ
ČLANEK

MOJCA MARKOVIČ
Elektro Gorenjska

Zaposlitev v Elektru Gorenjska mi odpira nove 
priložnosti za strokovni razvoj in sodelovanje v 
dinamičnem okolju podjetja, ki sledi smernicam 
Evropske unije ter prispeva k trajnostnemu razvoju 
in tehnološkemu napredku v Sloveniji. Prvi vtis je 
odličen, sodelavci so me lepo sprejeli in mi nudijo 
strokovno podporo pri uvajanju na novo delovno 
mesto. Pa tudi sicer je čutiti prijetno vzdušje med 
zaposlenimi. Prepričana sem, da bomo s skupnimi 
močmi uspešno izpeljali načrtovane projekte.

KLEMEN ERŽEN
Elektro Gorenjska

Prvi občutki so odlični. Pozitivna energija 
v kolektivu je odlična. Sodelavci so vedno 
pripravljeni pomagati. Veselim se novih izkušenj, 
ki jih bom pridobil v podjetju.

SIMON PODLIPNIK
Elektro Gorenjska

Veseli me da, sem lahko del ekipe Elektro Gorenjska.

ANDRAŽ OSREDKAR
Gorenjske elektrarne

Veseli me, da sem dobil priložnost postati del 
ekipe Gorenjskih elektrarn. Navdušen sem nad 
delom na terenu, ker je zelo raznoliko.

DECEMBRSKI 
V decembrski številki Elga vas je najbolj navdušil članek z 
naslovom Dobrodošli v Mongoliji, deželi modrega neba. 
Avtor članka je mag. Luka Močnik.  

Nagrajenec je prejel darilno kartico. 

Iskrene čestitke!
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V soboto, 14. decembra 2024, smo člani planinske sekcije 
Elektra Gorenjska uspešno izvedli še zadnji popoldanski pohod in 
zaključek planinske sezone za leto 2024. 

Tokrat smo se iz Grahovš odpravili na Malo Poljano, kjer smo se v 
domu pod Storžičem okrepčali in uživali v potopisnem predavanju 
o trekingu pod Everestom. Predavanje, podprto z dih jemajočimi 
fotografijami, je odlično izpeljala naša članica Agata Štular. 

V večernih urah smo se v soju polne lune odpravili proti izhodišču. 
Žal nam zima ni naklonila veselja, da bi se v dolino spustili na 
saneh. Pohoda se je udeležilo devet pohodnikov.

Hvala vsem udeležencem, vse ostale pa prijazno vabimo, da se 
nam pridružijo na prihodnjih pohodih.

Planinski pozdrav!

Planinska sekcija Elektra Gorenjska 
je aktivna tudi v zimskem času. 
Ob zaključku leta jih je pot vodila 
na najbolj zahodni dvatisočak 
Kamniško-Savinjskih Alp – Storžič.

Avtor: Jože Godnov
Foto: Arhiv planinske sekcije

Planinsko 
sezono 
zaključili v 
domu 
pod 
Storžičem

VEČERNI ODHOD PROTI IZHODIŠČU

ZADNJI PLANINSKI POHOD V LETU 2024 – NA STORŽIČ

DEVET UDELEŽENCEV POHODA
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Avtor: Janez Potočnik

Vsak udeleženec se udeleži izleta na lastno odgovornost. 

O dodatnih aktivnostih bodo člani društva pravočasno obveščeni. 

                                                                                  
INFORMATIVNI DNEVI VABIJO 

Vabljeni, da se tudi v letošnjem letu udeležite informativno-
debatnih dni, ki v izbranih terminih potekajo v prostorih Društva 
upokojencev Elektro Gorenjska v nebotičniku v Kranju, na vzhodni 
strani stavbe.

V letu 2025 vas pričakujemo od 9.30 do 10.30:

• 14. aprila, 
• 12. maja, 
• 9. junija, 
• 8. septembra, 
• 13. oktobra in
• 10. novembra. 

V teh terminih boste lahko poravnali članarino za leto 2025, ki 
znaša 20 evrov.

Članarino lahko plačate tudi s položnico: Društvo upokojencev 
Elektro Gorenjska, Ulica Mirka Vadnova 3a, 4000 Kranj, 
transakcijski račun: SI56 6100 0000 6661 434, namen OTHR 
Članarina 2025 – referenca 99.

V Društvo upokojencev Elektro Gorenjska lepo vabljeni upokojene 
sodelavke in sodelavci, ki še niste člani društva. Za dodatne 
informacije lahko pokličete gospoda Janeza Potočnika na 
telefonsko številko 041 575 854.

Društvo 
upokojencev Elektro 
Gorenjska 

NAČRT AKTIVNOSTI ZA LETO 2025

APRIL 9. 4. 2025  Izlet v Varaždin

MAJ 14. 5. 2025           Izlet v Trbovlje

JUNIJ 11. 6. 2025  Ogled Krajinskega parka Sečoveljske soline

OKTOBER 8. 10. 2025  Izlet v Ribnico 

NOVEMBER 12. 11. 2025  Izlet v neznano - martinovanje

Pridružite se našemu društvu 

upokojencev in postanite del skupnosti, 

ki skrbi za aktivno in povezano 

upokojensko življenje. Članstvo v 

društvu ponuja številne priložnosti 

za druženje, izmenjavo izkušenj in 

vključevanje v različne dejavnosti, ki 

bogatijo vsakodnevno življenje.
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In 
zmagovalec je …
Elektro 
Gorenjska!

Avtor: mag. Renata Križnar
Foto: Marko Vilfan

V organizaciji družbe 

Elektro Primorska so zadnjo 

januarsko soboto na 

smučišču Cerkno potekale 

29. zimske športne igre 

elektrodistribucijskih 

podjetij Slovenije. Elektro 

Gorenjska smo se tudi na 

letošnje zimske igre podali 

v polni formi in z obilico 

dobre volje.

Tako kot že vrsto let zapored so se tudi 
letos športnice in športniki med seboj 
pomerili v treh disciplinah: veleslalomu, 
smučarskih tekih in deskanju. Zmagovalec 
tokratnih iger je bila ponovno družba 
Elektro Gorenjska. Drugouvrščeno družbo 
Elektro Celje je prehitela za kar 241 točk, 
tretjeuvrščeno družbo Elektro Primorska pa 
za kar 369 točk.

Z veliko borbenosti in dobre volje, predvsem 
pa brez poškodb so predstavniki Elektra 
Gorenjska ponovno dokazali, da so 
najboljši v zimskih športih, predvsem pa v 
medsebojni povezanosti. Letos so osvojili 
kar 23 odličij, od tega 11 zlatih, 6 srebrnih 
in 6 bronastih.

Hvala vsem udeležencem za borbenost, 
zagnanost in dobro vzdušje.
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PREJEMNIKI ZLATIH 
MEDALJ

Renata Križnar: veleslalom

Marko Javornik: veleslalom

Brigita Kopač Tišler: smučarski teki

Maša Jamnik: smučarski teki

Alenka Čebašek Kokalj: smučarski teki, 

deskanje na snegu

Matej Pintar: smučarski teki

Miha Dolar: smučarski teki 

Slavko Šumič: deskanje na snegu

Robert Jošt: smučarski teki

Sebastjan Gregorin: smučarski teki

PREJEMNIKI SREBRNIH 
MEDALJ

Brigita Kopač Tišler: veleslalom

Borut Jereb: veleslalom

Hotimir Holynski: deskanje na snegu

Špela Sajovic: smučarski teki

Dominik Ovniček: smučarski teki

Nejc Dobravec: smučarski teki

PREJEMNIKI BRONASTIH 
MEDALJ

Irena Perčič: veleslalom

Mateja Sitar: veleslalom

Gregor Štern: veleslalom

Matej Zajc: veleslalom

Jure Podpečan: smučarski teki

Jože Pavlič: smučarski teki
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STRATEŠKI PROJEKT 5: 

Tehnološka nadgradnja 
centra vodenja in 
implementacija naprednega 
sistema za upravljanje 
distribucijskega omrežja 
(ADMS)

Strategija Elektra Gorenjska, 

ki je bila sprejeta pred dobrim 

letom, nakazuje smer našega 

razvoja v prihodnosti. Brez 

konkretnih ukrepov bi ostala 

zgolj teorija na papirju. Zato 

so bili v okviru strategije 

določeni ključni strateški 

projekti, ki predstavljajo 

osrednji poudarek pri njenem 

uresničevanju.

Strateški projekti so zasnovani na način, 

da podpirajo glavne smernice in cilje 

Elektra Gorenjska. Natančno opredeljujejo 

odgovorne osebe, aktivnosti, časovni termin 

in vire, potrebne za njihovo dosego. Sočasno 

prepoznavajo morebitne izzive in medsebojno 

povezanost različnih projektov znotraj našega 

podjetja. 

Tokrat v središče postavljamo drugega od petih 

strateških projektov Elektra Gorenjska. To je 

projekt Tehnološke nadgradnje centra vodenja 

in implementacije naprednega sistema za 

upravljanje distribucijskega omrežja (ADMS). 

Predstavlja enega od osrednjih projektov 

Elektra Gorenjska in je del mednarodnega 

projekta GreenSwitch. Sofinanciran je s strani 

EU, v njem pa sodelujemo z drugimi partnerji, 

predvsem z ELES-om.
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Namen projekta je uvedba novega, naprednega 

sistema za upravljanje distribucijskega sistema, 

ki bo omogočal varno in robustno delovanje 

omrežja ter intergacijo informacijskih virov 

za operativno upravljanje omrežja. Z njegovo 

pomočjo bomo optimizirali omrežje Elektra 

Gorenjska z vidika obremenitve, varnosti, 

predvsem pa razpoložljivosti omrežja.

Končni cilj projekta je vzpostaviti napreden 

sistem za upravljanje distribucijskega sistema 

(ADMS), ki bo predvidoma zajemal:

• vzpostavitev varne in robustne platforme za 

namene vodenja in upravljanja omrežja; 

• integracijo vseh informacijskih virov za 

operativno upravljanje omrežja; 

• konsolidacijo tehničnih, topoloških in merilnih 

podatkov o omrežju; 

• vzpostavitev platforme za napredno analizo 

podatkov za podporo odločanju in

• optimizacijo omrežja z vidika obremenitve, 

varnosti, razpoložljivosti, življenjske dobe ter 

načrtovanja in razvoja.

Na podlagi trenutnega stanja in razumevanja 

specifičnosti Elektra Gorenjska je razvidno, da 

poleg splošnih potreb, kot so zahteve po večji 

odpornosti omrežja in zahteve regulatorjev po 

prilagajanju spremembam, potreba po uvedbi 

novega sistema ADMS v Elektru Gorenjska sloni 

predvsem na naslednjih dejstvih:

• Obstoječ sistem SCADA je tehnološko zastarel 

in je brez podpore proizvajalca. Sistema ni 

možno nadgrajevati in dolgoročno lahko 

predstavlja visoko operativno tveganje.

• Funkcije za napredno upravljanje 

distribucijskega omrežja so se, razen nekaterih 

zelo osnovnih, izkazale za nezanesljive. Zapletene 

so za uporabo in vzdrževanje ter posledično 

ne morejo ustrezno podpirati odločanja pri 

upravljanju distribucijskega omrežja.

• Obstoječi sistem SCADA ne omogoča 

ustreznega nadzora in upravljanja omrežja z 

visokim deležem RVE in penetracije novih oblik 

energetskih subjektov, kot so: hranilniki, visok 

delež električnih vozil, agregatorji, mikroomrežja, 

prosumerji itd.

• Obstoječi sistem SCADA ne zadostuje novim 

zahtevam kibernetske varnosti.



54 ELGO / MAREC / 2025

K
D

O
?

K
A

K
O

? 
K

D
A

J?
 STRATEGIJA 

Projekt se izvaja v skladu z metodologijo 

Prince2 in v skladu s pristopi vodenja podobnih 

kompleksnih projektov.

Projekt bo v celoti zaključen v letu 2027. 
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Z uvedbo sistema ADMS bo Elektro Gorenjska 

pridobil sodoben, učinkovit in napreden sistem 

daljinskega vodenja omrežja.

Projekt vodi širša skupina zaposlenih skupaj 

z izbranim ponudnikom rešitve Schneider 

Electric. Projekt se bo v dveh letih uvajanja 

dotaknil precejšnjega dela zaposlenih, ki lahko 

tvorno sodelujejo pri oblikovanju sistema, da bo 

uporaben in enostaven za uporabo. 

Želimo si, da vsi zaposleni projekt vzamejo z vso 

resnostjo in aktivnosti s tem v zvezi postavijo na 

visoko prioriteto. 
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IGRAMO KOŠARKO, ker si to želimo.

Najpomembneje pri pripravi na novo 
sezono je želja po rekreaciji in druženju 
s sodelavci.

Pred začetkom igranja ne sme 
manjkati ogrevanje.

Ko nam med igranjem postane 
težko, si rečemo: Mi to zmoremo.

Po igranju košarke si najraje 
privoščimo osvežitev (tuš, pijača …).

Če bi z eno besedo opisali našo 
ekipo, bi to naredili z besedo 
zmagovalci.

Najlepši spomin, povezan s košarko, je 
zmaga nad ekipo Elektra Celje.

Letos se bomo udeležili naslednjih 
dogodkov: tedenskega treninga – 
uigravanja, priprav in letnih iger v 
Lendavi.  

Najlepše pri košarki je zmagati.

Zaradi športa smo v službi bolj 
povezani in učinkoviti.
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IGRAMO ODBOJKO, ker nam da 
energijo in omogoči sprostitev.

Najpomembneje pri pripravi na novo 
sezono je, da smo brez poškodb.

Pred začetkom igranja ne sme 
manjkati ogrevanje.

Ko nam med igranjem postane 
težko, si rečemo: Zmoremo.

Po igranju si najraje privoščimo 
kozarec mrzlega piva oziroma radlerja.

Če bi z eno besedo opisali našo 
ekipo, bi to bila povezanost.

Najlepši spomin, povezan z odbojko, 
je zmaga oziroma drugo mesto na 
športnih igrah.

Letos se bomo udeležili letnih 
športnih iger v Lendavi. 

Najlepše pri odbojki je druženje in 
povezanost ekipe.

Zaradi športa smo v službi bolj 
produktivni.

IGRAMO NOGOMET, ker v njem 
najdemo zabavo in sprostitev ter 
skrbimo za zdravo telo. 

Najpomembneje pri pripravi na 
novo sezono je skrb za dobro telesno 
kondicijo vse leto.

Pred začetkom igranja ne sme 
manjkati ogrevanje.

Ko nam med igranjem postane 
težko, si rečemo: Še malo pa bo.

Po igranju si najraje privoščimo 
osvežilen napitek.

Če bi z eno besedo (ali s tremi) 
opisali našo ekipo, bi to bila dobro 
uigran orkester.

Najlepši spomin, povezan z 
nogometom, je vsak zadnji zadetek, ki 
ga zabijemo.

Letos se bomo udeležili 
elektrodistribucijskih iger, ki bodo poleti 
v Lendavi.

Najlepše pri nogometu  je druženje 
vsak teden.

Šport spodbudi ekipni duh in 
sodelovanje, kar sta cenjeni lastnosti 
v mnogih delovnih okoljih. Je odličen 
način za team building.
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ELGO MANJŠI
PTIČ PEVEC

PEVEC,
KI POJE
TENOR

ROBERT
HRGOTA

PEVKA
DEŽMAN

PESNICA
KOMAC

ARA,
PREDUJEM

ODPRTA
POŠKODBA

PAZNIK,
ČUVAJ

STROJNA
OPREMA

RAFAEL
NADAL

REZALNA
PRIPRAVA

NAJVIŠJA
GORA V
TURČIJI

ROČNI
VOZIČEK,

DERA

KOŠČEK
SUKANCA

REKA V
ANGLIJI

AFORIST
PETAN

BARVILO ZA
LASE, KANA

RALNA
ZEMLJA

VOLKU
PODOBNA

ZVER

ANDREJ
ŠIFRER

AVSTRALSKI
PTIČ TEKAČ

TELOVADNI
ELEMENT

SL. IGRALEC
(PRIMOŽ)

TEŽA
VSEBINE

KRAJ PRI
ZADRU

TLAKOVA-
LECZNAČAJ

VELIK
VOJAŠKI
NAPAD

SESTAVIL:
F. KALAN

OKOSTNJAK

GESLO

GLAVNO
MESTO

ARMENIJE

POVEČAN
TOK VODE

ZALA
KRALJ

JAP. SMU-
ČARSKA

SKAKALKA
(JUKI)

PRAVICA
UGOVORA

SPREJETJA
ZAKONA

SLOVENSKI
TENISAČ

(BOR)

SLOVARČEK:
ARARAT, ARTNAK,

IGMAN, NATOK

ČAR,
DRAŽ

TIRAN

TOK ZA
PUŠČICE

IGLASTO
DREVO

PRILEŽNICA
V HAREMU

SIMBOL ZA
ALUMINIJ

PEVEC
ŠANTL

GR. MUZA
PETJA

GLASBE-
NIK IN PRO-

DUCENT
GOSTIŠA

SOSED
IRANCA

RADIJSKI
NOVINAR

(ČRT)

ATLANTSKI
OCEAN

KLEKLJAN
IZDELEK

KRAJ PRI
MARIBORU

REŽISER
PREMINGER

RIŽEVO
ŽGANJE

REKA V
FRANCIJI,

LOIRE

CESTNA
VIJUGA

PRILOGA
DELA

PLANOTA
V BOSNI

REKA V
AVSTRIJI

GL. MESTO
FRANCIJE
(ORIGINAL)

SOCIOLOG
VIDMAR

ALENKA
PINTERIČ

LETOVIŠČE
PRI KOPRU

ZELENICA
V PUŠČAVI

RUDAR
(ŽARG.)

SIMBOL
ZA NIKELJ

STAR IZRAZ
ZA KIS SIVOLASEC

ANDREJ
ZUPAN

VODORAVNO: STRAŽAR, TEHNIKA, RN, AVON, NO , KNA, ARARAT, DIRA, AŠ, SKLECA,
NETO, MIK, OKOSTNIK, TUJA, FACILITATOR, AL, EREVAN, RUDI, NATOK, ATLANTIK, ZK,
RAČE, LOARA, ITO, RIDA, IGMAN, VETO, PARIS, IČO, ARTNAK, ANKARAN, OAZA, KNAP, NI

GESLO: FACILITATOR

Ž

Iskano geslo nagradne križanke iz prejšnje številke je bilo SREČNO NOVO LETO. Izžrebali smo tri nagrajence, ki so nagrado prejeli po 
pošti. Nagrajenci so bili: FRANC DOLINAR, JOŽE KONC in OLGA RAZPOTNIK. Nagrajencem iskreno čestitamo!

Geslo tokratne nagradne križanke pošljite najpozneje do 13. maja 2025 v uredništvo na naslov: Elektro Gorenjska, d. d., Služba za kadre 
in korporativno komuniciranje, Ulica Mirka Vadnova 3a, 4000 Kranj. Izžrebali bomo tri nagrajence, ki bodo nagrado prejeli po pošti, zato 

ne pozabite pripisati svojega naslova.

NAGRADNA KRIŽANKA
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Dosledno 

ostajamo 

zvesti 

svojemu toku. 

Utiramo pot 

zaupanja, ki 

oblikuje svet v nas 

in okoli nas. 

VODI ME INTEGRITETA


